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Uvod  
 

Blog sem pisala v obdobju marec-april 2016, objavljen je bil na Facebooku, ažurirala pa sem ga v marcu 

2018. Original obsega veliko slik, ki sem jih morala odstraniti, ker je bil dokument prevelik glede na 

zahteva Smashworda. Prav tako sem dodatno spremenila vsebino, saj Smashword ne dovoljuje, da je 

enak dokument dostopen še na kakšen drug način. Originalen dokument je bil dosegljiv na moji prejšnji 

spletni strani http://dusamr.wixsite.com/numerology.  

 

Hvala vsem, ki ste bili, ste še ali boste del mojega življenja. In posebna hvala vsem tistim, ki berete ta 

zapis. Srečno.  

 

Dušanka Mravlja  
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Dan 1 Napiši toliko zanimivih dejstev o sebi, kolikor si stara  
 

Sledi 55 dejstev o meni, za katera upam, da jih ne bo preveč in da bodo zanimiva za branje:  

 

1) Rojena sem bila 22. novembra leta 1963, na dan, ko je umrl John F. Kennedy. Od rojstva živim v 

Ljubljani, kjer tudi delam.  

 

2) Od leta 1987 sem zaposlena v skupini Slovenske železnice.  

 

3) Leta 2015 sem diplomirala na DOBA Fakulteta, Maribor 

(http://www.doba.si/diplome/1415360048.pdf, mentor dr. Zdenko Medveš, magistrski strokovni študij 

Menedžment vseživljenjskega izobraževanja),  

leta 2008 na GEA College-Fakulteti za podjetništvo, Ljubljana (http://gea.gea-

college.si/diplome/diplomska_dela_vsp_2009.aspx?studij=1 , mentorica mag. Marina Letonja, 

visokošolski strokovni študij Podjetništvo),  

leta 2004 na GEA College-Višji strokovni šoli (http://gea.gea-college.si/diplome/diplomanti.aspx, 

mentor Janez Dekleva, višješolski strokovni študij Poslovni sekretar).  

Za seboj imam tudi nezaključena študija  

na UM Fakulteti za organizacijske vede (bivši višješolski študij Organizacija dela/kadrovska), Kranj, ter 

na UL Filozofski fakulteti (bivši univerzitetni dvopredmetni študij Pedagogika, obča sociologija), 

Ljubljana.  

 

4) Leta 1983 sem zaključila maturo na Srednji pedagoški šoli v Ljubljani (sedaj Gimnazija Ledina), pred 

tem sem zaključila osemletko Majda Vrhovnik, Ljubljana.  

 

5) Z numerologijo se ukvarjam že zelo dolgo ?na svoj način, seveda.  

 

6) Zelo dolgo imam tudi svojo spletno stran, ki se trenutno imenuje: 

http://dusamr.wixsite.com/numerology.  

 

7) Sem avtorica dveh spletnih priročnikov (eden v slovenščini, eden v angleščini) o numerološkem 

izračunu „na moj način“. Dostopna sta na spletni strani https://www.smashwords.com/.  

 

8) Rada imam naravo, živali, gozd, morje, sonce, vse zvrsti dobre glasbe, znanstveno fantastiko, 

komedijo, Skandinavijo, Italijo in Južno Dalmacijo, zgodovino, dobro hrano in rdeče vino.  

 

9) Obožujem, ko imam občutek, da sem eno z naravo, ko sem istočasno velika in majhna.  

 

10) Nisem religiozna v klasičnem smislu; najbližje sem panteističnemu konceptu religije.  

 

11) Ne prenesem laži, prevar, mučenja, nepravičnosti, vojn, bolečine, lakote, revščine, neumnosti, 

bahanja, sebičnosti, ozkosrčnosti in če mi kdo brska po možganih.  

 

12) Sem samska in nimam otrok.  

 

13) Imam avto, pa kolo, psa (Danny, Kavalir King Charles, rojen 1. 5. 2011) in (od pribl. leta 2006) ribe 

(moliji, gupiji, somiči, ...) ter vodne polže.  

 

14) Kadim tobak, pijem kavo in črni čaj.  

 

15) Sem 1,68 m visoka, težka pribl. 71 kg, imam rdečkaste lase, zelenkaste oči in sončne pege; lahko si 

predstavljate, da sem podobna resnični čarovnici - ampak resni in dobrosrčni?  

 

 

http://dusamr.wixsite.com/numerology
https://www.smashwords.com/
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16) Zelo so mi pri srcu naslednje knjige:  

Harry Potter (J. K. Rowling),  

Gospodar prstanov (J. R. R. Tolkien),  

The Gaia Project (H. Jang),  

Potovanje v tisočera mesta (V. Zupan-Levitan),  

Imenovali so jo Dvoje src (M. Morgan), ... 

 

 17) Pri srcu so mi tudi naslednje knjige: o vzgoji otrok:  

Pika Nogavička (A. Lindgren),  

Mary Poppins (P. L. Travers) in  

Rada te imam, mama ter  

Očka, ti si nor (obe W. Saroyan).  

 

18) Menim, da so religija, spolnost in politika privatne zadeve; tako ali drugače vsi živimo na enem 

planetu in se moramo medsebojno spoštovati - fanatizem je nasprotje dobrega okusa in pameti.  

 

19) Menim, da je življenje magija, magija je življenje; življenje brez ljubezni je životarjenje, počasno 

umiranje.  

 

20) Ljubezen je božanska. Prav tako vse, kar je z njo povezano.  

 

21) Seks (spolnost nasploh) je dar narave, ki nas ohranja psihično in fizično zdrave, nas ščiti pred 

stresom, vzdržuje igrivost in mladost na psihični in fizični ravni. Je tudi nekaj, kar nas povezuje z ostalim 

živim tako na Zemlji kot drugod. In je tudi nekaj, kar nas povezuje s svetom, od koder prihajajo otroci... 

In skrbi za prenos informacij in znanja vrste na psihični in fizični ravni.  

 

22) Menim, da ni dobro deliti zavesti in podzavesti, saj sta kot nedeljiva siamska dvojčka. Če ju 

poskušamo ločiti, poškodujemo živo snov.  

 

23) Verjamem, da je edini resnični bog vesolje, ki je živo, ki se razteza ter krči, diha, v času in prostoru.  

 

24) Zemlja je planet s svojimi značilnostmi in zakonitostmi, popolnoma enakovreden ostalim planetom 

itd. Enako Zemljani.  

 

25) Edino resnično bistvo življenja je življenje samo; živi, diha, se spreminja ter giblje.  

 

NEKAJ MOJIH GLOBOKIH PREPRIČANJ:  

 

26) Vse je enakovredno in vse je različno.  

 

27) Najboljši lutkar je tudi največja lutka.  

 

28) Vsakdo ima pravico do samoobrambe.  

 

29) Vsakdo je edinstven in vsakdo je zamenljiv.  

 

30) Ne laži, ne goljufaj, ne prizadeni, ne zlorabljaj, ne obrekuj, ne ponižuj.  

 

31) Delaj, kar hočeš, in sprejmi posledice.  

 

32) Izdaja je največji greh. Najogabnejša greha sta dajanje praznega upa in zloraba tistih, ki se ne morejo 

braniti.  
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33) Revolucija je del evolucije. Do revolucije pride, ko pozabimo, da so stalne spremembe sestavni del 

evolucije. Če ni počasnih pravočasnih sprememb, pride do enkratne velike in boleče spremembe. 

Revolucij ljudje ne prenašamo dobro, saj ne živimo dovolj dolgo.  

 

34) Če zlorabljaš magijo, boš morda zmagal, a vladal boš s pomočjo svoje zlobe in bedastoče. Izgubil 

boš vse in uničil boš vsakogar. Ne delati tega. Prosim. Kajti magija je zelo močno orožje, orodje in 

tolažilo. Lahko je zelo dobra ali zelo slaba. Odvisno od uporabnika in njegovih/njenih misli ? zavestnih 

in podzavestnih.  

 

35) Resnica je resnica, je resnica, je resnica, je preprosto resnica. Kar je res, obstaja, pa če ti veš za to 

ali ne, če verjameš, da je resnično ali ne. („Еppur si muove.“ G. Galilei)  

 

36) Nikoli ne stori nikomur, kar ne želiš, da bi drugi storil tebi. Stori drugemu le tisto, kar želiš, da bi 

drugi storil tebi. Najprej sodeluj z drugimi, nato delaj z njimi, kot oni delajo s teboj (če lahko, seveda...).  

 

NEKAJ MENI LJUBIH CITATOV:  

 

37) Ne vprašaj, kaj naj država stori zate, vprašaj, kaj lahko ti storiš za državo. (John F. Kennedy)  

 

38) In če bomo tisti, ki se nam dobro godi, pozabili na tiste, ki se jim slabo godi, se bo nekoč vse skupaj 

slabo končalo. (E. Kaestner „Pikica in Tonček”)  

 

39) ... ne sprašuj se, komu zvoni; zvoni tebi. (J. Donne; iz knjige E. Hemingwaya „Komu zvoni”)  

 

40) Misli globalno, deluj lokalno. ( ? )  

 

41) Ne boj se in ne sovraži. (R. Tagore)  

 

42) Vljudnost je mati modrosti. (slovenski pregovor)  

 

43) Za vsako rit' se pal'ca najde. Vsaka pal'ca 'ma dva konca. (slovenska pregovora)  

 

44) In kako neumni so odrasli! Odrasli so neumni tako zelo, da povedati to je res težko. (S. Makarovič)  

 

SPLETNI STRANI, NA KATERIH JE VPOGLED V MOJ ŽIVLJENJEPIS IN CERTIFIKATE:  

 

45) Pridobljena znanja ter izkušnje, formalna in neformalna, so razvidna iz življenjepisa: 

https://www.facebook.com/notes/dusanka-mravlja/kratek-%C5%BEivljenjepis-a-

shortcv/1577126795661207/  

 

46) Certifikati, spričevala ipd.: https://www.facebook.com/dusanka.mravlja/media_set? 

set=a.10209861534879909.1073741845.1379229601&type=3  

 

NEKAJ ZNANIH OSEB, KI ME SPREMLJAJO OD OTROŠTVA NAPREJ:  

 

47) ABBA, švedska skupina, me spremlja od leta 1974.  

Njeni 4 člani:  

Agnetha Faeltskog (vir https://en.wikipedia.org/wiki/Agnetha_F%C3%A4ltskog z dne 31. 3. 2018),  

Bjoern Ulvaeus (vir https://en.wikipedia.org/wiki/Bj%C3%B6rn_Ulvaeus z dne 31. 3. 2018),  

Benny Andersson (vir https://en.wikipedia.org/wiki/Benny_Andersson z dne 31. 3. 2018),  

Anni-Frid (Frida) Lyngstad (vir https://en.wikipedia.org/wiki/Anni-Frid_Lyngstad z dne 31. 3. 2018).  

 

48) Tereza Kesovija (vir https://hr.wikipedia.org/wiki/Tereza_Kesovija z dne 31. 3. 2018), hrvaška 

pevka iz meni silno ljubega Dubrovnika.  

 

https://www.facebook.com/notes/dusanka-mravlja/kratek-%C5%BEivljenjepis-a-shortcv/1577126795661207/
https://www.facebook.com/notes/dusanka-mravlja/kratek-%C5%BEivljenjepis-a-shortcv/1577126795661207/
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49) Norveška igralka Liv Ullmann (vir https://en.wikipedia.org/wiki/Liv_Ullmann z dne 31. 3. 2018),  

švedska igralka Ingrid Bergman (vir https://en.wikipedia.org/wiki/Ingrid_Bergman z dne 31. 3. 2018)  

in italijanska igralka Sophia Loren (vir https://en.wikipedia.org/wiki/Sophia_Loren z dne 31. 3. 2018).  

 

 

MOJE ŽIVALI:  

 

50) Od julija leta 2011 je moj kuža Danny (Ken Merlin, kavalir kralja Karla), rojen 1. maja 2011.  

 

51) Pred Dannyjem sem imela Juno (1996-2011), mešanko med mojo Javo in Leskom, ki je živel pod 

Rožnikom in je bil podoben posavskemu goniču. Poleg June je bila prvih šest mesecev življenja pri 

meni tudi Junina sestra Jaga (1996-2006?), ki je odšla nato k Petri S. v Podolnico pri Horjulu.  

 

52) Pred Juno sem imela našo družinsko psičko Javo (1987-1996), črno labradorko. Celo življenje je bil 

njen največji prijatelj kuža Šilo, ki je živel čisto pod Rožnikom ?bil je najdenček, podoben foksterierju. 

Večkrat je prišel k nam na obisk, kjer sta se z Javo igrala. 5 

 

3) Pred Javo je bil naš družinski kuža nemški ovčar Runo (1977-1987). Dokler nista oba odrasla, sta 

bila velika prijatelja s sosedovim belim labradorcem Asom (1983?-1997?).  

 

54) Ribe in vodne polže imam od približno leta 2007.  

 

PA ŠE NEKAJ:  

 

55) Letos bom dopolnila 55 let - vozniški izpit sem opravila julija 2017 in si še isti mesec kupila avto 

C2 iz leta 2010.  

 

Ostali delčki predstavitve pa sledijo v naslednjih zapisih.  
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Dan 2 Moje misli o smrti  
 

Mhm, le kaj naj napišem? Moje misli o smrti ... Toliko drugih je pisalo o tej temi, da je prav težko kaj 

pametnega napisati. Bom bolj kratka, se mi zdi.  

 

Predvsem menim, da je smrt del življenja. Rodimo se, živimo in umremo. Odidemo nekam drugam, se 

spet vrnemo nazaj, se torej ponovno rodimo, živimo, umremo. In tako naprej. Večkrat lahko živimo v 

istem času in prostoru, le v istem telesu ne, se mi zdi.  

 

Drugače pa se danes ve, da lahko (na primer) jaz živim danes v več telesih hkrati. Niti ni nujno, da so 

vsa ta telesa človeška, lahko so tudi živalska. Pa tudi različnih spolov in seveda tudi starosti lahko živimo 

danes, 2. 3. 2018 ob 21:26 h (Ljubljana, Slovenija, Evropa).  

 

Smrt je torej nek prehod. Lahko bi živeli najmanj 120 let; pravijo, da so to človeku usojena (namenjena) 

leta v tem času, v tej dobi. A živimo precej krajši čas. Razlogi so predvsem v načinu življenja, ki je daleč 

od zaželenega, vsaj za večino; predvsem mislim tu na energijo, ki jo potrebujemo za preživetje samih 

sebe kot osebe, ki živi v nekem telesu v nekem prostoru v nekem času.  

 

Življenje na Zemlji ni prav rajsko, čeprav je Zemlja materializiran Raj. Delati moramo stvari, ki jih 

pravzaprav ne maramo, nočemo, so nam zoprne, velikokrat so tudi nevarne za naše tako telesno kot 

psihično zdravje. Moramo se tudi grebsti, vsaj malo, se prilagajati okolju, že od rojstva dalje. Sedaj nam 

starši velikokrat priskočijo na pomoč pri prilagajanju, a velikokrat tudi danes temu ni tako ?roditelji, 

skrbniki so večkrat nekakšni sovražniki, ki nas usmerjajo izven usojene in zaželene poti v neko pot, za 

katero oni menijo, ne le dobronamerno, da je tista prava. In potem potrebujemo veliko dela, truda, 

energije, da vsaj približno ostanemo v usojenih kolesnicah, za katere smo se po nasvetu pametnejših 

odločili pred reinkarnacijo (rojstvom).  

 

In podvrženi smo nevarnostim - boleznim, nesrečam. Cepijo nas, prevečkrat, preveč cepiv prejmemo, 

premladi, preobčutljivi smo zanje. In telo potrebuje energijo, da se pozdravi.  

 

In gremo v vrtec, šolo. Otrok ne ve, zakaj mora svoj čas podrejati zgodnjemu vstajanju, zajtrku v vrtcu 

ob uri, ko še ni lačen, počitku in spanju, ko ni utrujen, uživanju hrane, ki je ne mara ali ni dobra za 

njegovo telo in dušo.  

 

Hrana, voda, zrak so polni kemikalij. Te so povsod, dihamo jih, jemo, imamo jih v telesu – in to potrebuje 

energijo, da se pozdravi.  

 

Učimo se stvari, ki nas ne zanimajo, in na način, ki nam še zdaleč ni prilagojen.  

 

Podvrženi smo kritiki in kritikarstvu tistih, ki velikokrat kritizirajo zato, ker jim je všeč „biti pameten“, 

a kritika nas vseeno boli; in telo potrebuje energijo, da ostane zdravo, prav tako tudi duša.  

 

Biti moramo čim boljši - že v procesu šolanja - doseči čim več, potem se grebemo za službo in v službi.  

 

Si prizadevamo poročiti se, si urediti partnerske in družinske, življenjske razmere glede na svoja 

pričakovanja, svoje želje, pri tem pa se - tudi nevede - prilagajamo okolju.  

 

In potem preživimo dobo odraslosti v skrbi za vsakodnevna opravila ne le v času delovnih obveznosti, 

ampak tudi potem, ko smo doma; prizadevamo si za usklajevanje delovnih in družinskih obveznosti, 

tudi za skrb zase, svojo dušo in svoje telo.  

 

Prilagajamo se, si nabiramo takšne ali/in drugačne izkušnje. In se staramo.  
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Potem gremo v pokoj, nismo več tako zdravi, kot smo bili. Ne moremo si, zaradi zdravja in velikokrat 

tudi zaradi materialnih razmer, privoščiti tistega, o čemer smo sanjali 50 let svojega življenja; ne 

moremo oditi pogledati slone v Afriko, gejzirjev na Islandijo, kengurujev v Avstralijo. Strah nas je, da 

nas bodo noge po poletu v Mehiko preveč bolele, da bi nam bilo potovanje še všeč.  

 

In vmes se staramo, kosti postajajo tanjše, koža prav tako, imamo nekakšne gubice, za katere ne vemo, 

od kod so prišle in kdaj. Lasje postanejo drugačne strukture, kot so bili prej.  

 

Duša nam velikokrat okosteni - včasih nas nepričakovane spremembe prav razbesnijo in ne vemo, zakaj 

smo postali tako zelo sitni, tudi zlobni in nemogoči. Strah nas postane samih sebe in tudi drugih ljudi, 

sprememb in življenja.  

 

In potem zbolimo. Močno. In se nekaj zgodi, spremenimo se in usojeno nam je še nekaj let življenja, 

drugačnega, kot je bilo prej.  

 

Ali pa se ne zgodi to, nič se ne spremeni (ali pa se ne spremeni na pravi način) in umremo. I 

 

n odidemo nekam, kjer se lahko spočijemo, si pogledamo prehojeno pot, se ob pomoči vodnikov 

odločimo, kaj, kdaj, kako naprej.  

 

In skočimo svoj novi skok življenja. Pogumno, spočiti, veseli, radostni, spoštljivi do Življenja in 

spoštovani s strani Življenja.  

 

In ponovno se prične cikel od pričetka.  

 

Le kako ga spremeniti, da bo Življenje res Življenje in ne počasno umiranje od začetka pa do prave smrti 

na koncu nekega življenja? O tem pa kdaj naslednjič.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=Kc7b_cEE7ys (Abba - Move On; vir z dne 11. 3. 2018)  
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Dan 3 Moje misli o religiji  
 

Religija, religioznost, duhovnost, spiritualizem, filozofija, um, umovanje, pametovanje, znanost, 

raziskovanje, vedoželjnost, ustvarjalnost, originalnost, iskrivost duha, veselje, radost, sreča, ples, ritem, 

zvok, vibracija, spirala, rojstvo, življenje, pogum, potrpežljivost, odkritosrčnost, prijaznost, dobrota, 

pamet, človeškost, življenjskost, pomoč prejeti, pomoč po-iskati, pomoč dati, samo-spoznavanje, 

uživanje, užitek, preprostost, meditacija, počitek, odpočiti si, spati, sanjati, se veseliti, se pogovarjati, 

povedati, govoriti, poslušati, slišati, videti, ob-čutiti, o-tipati, vonjati, okušati, biti, bistvo, univerzalnost, 

prestop, odhod, prehod, naveličati se, pre-roditi se, po-iskati nove rešitve, sprejeti nove naloge, 

božanstvo, božansko, najvišje božansko dobro vsega in vseh, najpomembnejše, ...  

 

Človek, ki zanika svojo duhovno plat, ne more biti srečen in sreče ne more širiti v svoje okolje. Prav 

zanikanje duhovne plati dela svet in posameznike nesrečne in nezdrave.  

 

Živali vedo najpomembnejše, ne rešujejo integralov, a jim to za srečo, vedenje in občutenje tudi ni ne 

pomembno ne potrebno. Živali so blizu Izvora, stalno se ga zavedajo in se od Vira ne oddaljujejo, so 

stalno v „flowu“.  

 

Človek se je od Izvira oddaljil, ker se je tako odločil. In sedaj si silno prizadeva priti bližje k Izvoru. Pot 

do njega je silno preprosta.  

 

Samo občutiti, zavedati se je potrebno, da smo del Vsega in da je Vse del nas. Res smo iz takšne snovi 

kot so zvezde in kot so sanje.  

 

A tudi črvi, prodniki in ogenj so iz enake snovi, enakega Izvora in pripadajo enakemu Viru.  

 

Različni smo si, a enakovredni. Vsi vsemu in vse vsemu.  

 

V želji po razumevanju duhovne in fizične oblike materije, v kateri živimo in katere del smo, smo močno 

precenili analizo in pozabili sintezo.  

 

Analiza je za razumevanje nujna, a prav tako je nujna sinteza in zavedanje, zakaj smo pravzaprav pričeli 

analizirati ter kdaj je primerna uporaba analize in kdaj sinteze.  

 

In religija kot takšna?  

 

Monoteistične religije smo prejeli od posameznikov, ki so želeli ostalim ljudem, isti vrsti, približati 

duhovni svet. Te religije nosijo pečat časa, v katerem so bile razvite in kulture, civilizacije, časa, dobe 

iz katere so izšle.  

 

Politeistične religije večinoma ohranjajo več stika z naravo, so starejše in prvobitnejše od 

monoteističnih.  

 

Predvsem pri monoteističnih religijah je razvidno, da je lahko nosilec nečesa zelo pravičen, duhovno 

razvit, etičen, a ko neka zadeva postane splošno priznano dejstvo, se delo in osebnostne karakteristike 

izvornega nosilca porazgubijo.  

 

Religija je postala lastnina vsega in vseh, postala je uradna doktrina, nič več duhovna pot, ki jo je nekdo 

utiril, da bi jo približal ostalim in jim olajšal pot.  

 

Religijo si je neka skupina posameznikov prilastila, jo priredila svojim potrebam in svojemu znanju in 

razumevanju. Z ognjem, mečem, denarjem, lažmi, prisilo so svoj način razumevanja sveta in duhovnega 

življenja vsilili ostalim. 
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To sedaj imenujemo takšna ali drugačna religija. In ker je njen izvor dejansko v duhovnem, resničnem 

svetu izven dimenzije tega materializiranega sveta, ki je za veliko ljudi edini znan, poznan in priznan, 

je moč takšne uzurpirane religije, ki vsebuje metode in tehnike, tako kot vsaka znanost, zelo močna in 

ima zaradi nepravilne uporabe in egoizma ter zlobe uzurpatorjev strahovito moč in izrazito slab vpliv 

na posameznike ter družbo, življenje na Zemlji kot takšno.  

 

Posamezniki živijo v strahu, polni fobij, lažnih prepričanj, vsiljenih na različne načine, z različnimi 

metodami in tehnikami, njim popolnoma nepoznanimi, ki jih uporabljajo le uzurpatorji, a tudi večina 

teh pravzaprav ne ve več ne zakaj, ne od kod, ne kam, ne od kdaj.  

 

Religija ni dobra zadeva. 

 

Veliko boljša je filozofija, ki vključuje duhovni in fizični vidik znanja človeštva. še boljše pa je življenje 

kot takšno.  

 

In smisel življenja je živeti dobro, pametno, prijetno, zdravo in srečno.  

 

In najvišja sreča je biti v „flowu”, živeti skladno s svojim poslanstvom, delovati za najvišje božansko 

dobro vsega in vseh.  

 

Spoštovati sebe, vsa ostala živa bitja, se zavedati, da je živo čisto vse, kar je tako ali drugače tu ali/in 

kje drugje. In se veliko smejati, uživati ob gledanju lepih rožic, sonca, lune, ob žuborenju vode, in 

občutenju dežja ter sončnih žarkov na koži in na očeh.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=7gphiFVVtUI (Estat Tonne ?The Song of the Golden 

Dragon; vir z dne 12. 3. 2018)  
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Dan 4 Moj najpomembnejši spomin iz otroštva  
 

Od 3. leta starosti do 25. leta sem hodila na počitnice v vas Lumbarda na hrvaškem otoku Korčula.  

 

Z očetom, mamo, mlajšo sestro, starejšo polsestro in njenim možem in hčerko smo hodili v počitniški 

dom. Tam sem preživela po tri tedne julijskih poletnih počitnic, spoznala prijetne ljudi, uživala v čistem 

morju, zraku in čudoviti naravi, rastlinju, vonjih.  

 

Na počitnice smo hodili z vlakom, s spalnikom Ljubljana-Split smo se vozili približno 12 ur, nato smo 

za 5 ur prestopili na ladjo Split-Korčula, nato smo se s kombijem ali avtobusom 20 minut vozili iz 

Korčule v Lumbardo. Čez tri tedne smo potem na enak način odšli nazaj.  

 

Imeli smo dva večja kovčka; ko sva bili s sestro starejši, je vsak družinski član imel svoj kovček. V 

počitniškem domu so bile v prvem nadstropju sobe in dve kopalnici (v enem delu dve sobi in kopalnica, 

v drugem delu štiri sobe in kopalnica), v pritličju pa kuhinja, jedilnica, soba kuharice in njene pomočnice 

(kopalnico sta imeli izven teh prostorov) ter v bližini shramba. Hiša je bila dvojček - v drugem delu so 

živeli Lumbardčani.  

 

Do ceste in nato do morja je po terasah vodilo približno 200 stopnic. Zgradba in vrt so bili stari, dobro 

oskrbovani, rastlinje je bilo veliko in čudovito.  

 

Tistim, ki smo bili v domu na počitnicah, je bil na voljo starejši ribiški čoln, dovolj velik za 12 ljudi, s 

katerim smo se vozili na plažo (Bilin žal) in do bližnjih otokov (Vrnik). Ko smo bili otroci majhni, smo 

hodili na „oblečeno” plažo, ko smo odrasli, smo hodili na „slečen” otok.  

 

Nikoli in nikjer nisem videla tako čudovitega turkiznega morja in tako lepih belih kamnov, kot so bili v 

„našem” zalivu na otočku Vrnik; na vrhu zalivčka je bila v senci stoletnih borovcev naravna kamnita 

miza, okoli nje smo sedeli in malicali ter tudi pili kavico in vinček. Potem smo se odpeljali nazaj v dom, 

na večerjo.  

 

Še prej smo se umili, ženske so-smo se naličile, lepo smo se oblekli in po večerji odšli na promenado, 

na sprehod, potem pa nazaj v dom in spat. Odrasli so velikokrat pozno v noč razpravljali o politiki, 

gospodarstvu in podobno.  

 

Hrana v domu je bila izvrstna - kuharica je bila gospa, doma iz haloškega področja, ki je znala med 

drugim speči čudovit, enkraten kruh (pojedli smo ga gromozansko velike količine), narediti enkratne 

svaljke, ki jih je ovrla v olju in še mnogo drugih zelo okusnih reči.  

 

Vino, ki smo ga pili, je bil domač plavac (rdeče vino), belo vino, grk, pa smo pili tako kot se pije viski 

(v zelo majhnih količinah), saj je to zelo močno (in dobro) vino, ki raste samo v Lumbardi (zanj so 

značilna tla, kjer je zemlja pomešana z mivko).  

 

Vsako leto enkrat sta nas izmenično povabila k sebi na večerjo in na originalne dalmatinske korčulanske 

jedi (sir v olju, girice v olju, …) dva domačina, ki ju je oče dobro poznal. Eden izmed njiju je bil župan 

Lumbarde. Drugi gospod, pa je bil prvoborec, partizan, kamnosek, ki je bil v mlajših letih pomočnik pri 

kiparju Ivanu Meštroviću - bil je izumitelj, zelo kultiviran in razgledan človek, ki je veliko potoval in je 

bil v vseh pogledih „svetski”. Imel je tudi hišo v Dubrovniku in je zaradi vojne med Hrvaško in Srbijo 

silno trpel ter umrl pred njenim koncem. Pokopan je v Lumbardi, kjer ima zelo zanimiv grob - iz morja 

so zvlekli zelo velik kamen in ga postavili na grob namesto kakšnega drugega kamna (verjetno ga je iz 

morja povlekel še sam, ko je to zmogel); napisa na grobu nima.  

 

Moje počitnice so bile enkratne zaradi čudovite mešanice vsega, kar imam še danes rada: sonce, morje, 

narava, čudovite vonjave, sol, veter, preprostost, čistost, eleganca klasike in naravnih materialov, dobra 
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hrana, vino, družba. In ni mi bilo potrebno misliti na to, ali bom imela za počitnice dovolj denarja ali 

ne.  

 

Denarja nismo imeli veliko, a bilo ga je dovolj za počitnice poleti in en teden smučanja na področju 

Kranjske gore pozimi.  

 

Naš kuža Runo pa je bil v času poletnih počitnic pri stricu, očetovem bratu, kjer mu ni bilo preveč všeč, 

saj je imela teta, stričeva žena, 20 mačk, ki so točno vedele, do kod seže veriga, na kateri je bil privezan 

(ni mogel biti spuščen, ker so živeli bolj na samem in niso imeli ograje); stric pa ga je redno vodil na 

dolge sprehode.  

 

Počitniški dom so po 10-dnevni vojni spremenili v apartmajski dom, mislim, da so naredili skupaj 4 ali 

5 apartmajev, v katerega so natlačili ogromno količino ljudi. Potem je nekaj časa sameval, nihče ni 

vzdrževal ne hiše ne starodavnega vrta; lani (leta 2015?) pa so ga uspeli prodati. Upam, da kupec ceni, 

kar je kupil.  

 

Na Korčuli sem bila po osamosvojitvi le še enkrat - stanovala sem v hotelu. Iz majhne vasice je zrasla 

velika vas, mesto.  

 

V tistem obdobju sem bila zaradi menjave direktorja podjetja, v katerem sem delala, in svojega 

poslovno-sekretarskega delovnega mesta, zelo pod stresom. A ko sem prišla v hotel, se preoblekla in 

odšla na sprehod med vinograde Lumbarde, zaduhala mivko, zelišča, morje, sol in vinsko trto, me je, 

prisežem, po 5 minutah hoje prenehalo boleti srce in postala sem čisto in popolnoma zdrava.  

 

Hvala vam, dobri duhovi Lumbarde. Naj se ljudje ponovno zavedo, kako srečni so, da te poznajo, 

Lumbarda. In naj je dobro vsem, ki s(m)o dobri.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=vfLKt5gewGQ (Tereza Kesovija - Suncane fontane; vir 

z dne 9. 3. 2018)  
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Dan 5 Pomen besede „ljubezen“ in kako se uporablja v današnjem 

času  
 

Ljubezen... Prijateljstvo... Spoštovanje... On me ljubi. (Ona me ljubi.) Midva sva prijatelja. Midve sva 

prijateljici. Mi smo prijatelji. Me smo prijateljice.  

 

Jaz spoštujem vse ljudi. Jaz spoštujem življenje, vse živo. Jaz želim biti spoštovana kot oseba, kot to, 

kar sem, ženska, človek, človeško bitje ženskega spola, rojeno 22. 11. 1963 ob 15:10 h v Ljubljani, po 

imenu Dušanka Mravlja, očetu Cirilu, mami Meti.  

 

Mislim, da lahko ljubimo vse živo.  

 

Najbolj bi morali ljubiti same sebe ?iz te ljubezni izhaja lahko le vse dobro. Potem se zavedaš 

medsebojne soodvisnosti iz višjega nivoja ?nič ni podrejeno, nič ni nadrejeno, vse je enakovredno, vse 

različno.  

 

Jaz se imam prav rada. Rada imam tudi vse ostalo. „I love a lot of different things, I love life.“ Rada 

živim, se 'mam „fajn”. Sem to, kar sem.  

 

Nisem popolna in to ne želim biti. Želim biti le to, kar sem, ostati na poti svojega razvoja in se razvijati 

skupaj z ostalimi.  

 

Priznavam različnost same sebe od ostalih in ostalih od mene. Ne želim vkalupljati in ne želim biti 

vkalupljena.  

 

Vem, da me ima svet rad. In jaz imam rada svet. Svet je vse, kar je. 

 

 Nikoli si nisem želela živeti klasičnega družinskega življenja. Želela sem si imeti nekje nekega moškega 

in z njim enega otroka.  

 

In želela sem delati, imeti svoje delo; pravzaprav sem si želela biti psihologinja. Ker sem bila zanič pri 

matematiki, psihologije niti nisem poskušala študirati ?je bilo preveč statistike in matematike tam.  

 

In želela sem biti učiteljica angleškega jezika in zgodovine. Pa sem v tretjem letniku gimnazije pričela 

imeti velike težave z glasilkami, včasih sem bila brez glasu tudi po tri tedne.  

 

In sem odšla študirati pedagogiko in občo sociologijo (ker je bila to „dobra povezava” in se ure predavanj 

niso prekrivale) - pedagogika je bila še najbližje psihologiji in učiteljevanju.  

 

Pa dlje kot do drugega letnika zaradi različnih razlogov nisem prišla. 

 

In moje življenje se je popolnoma spremenilo, se obrnilo izven poti, ki mi je bila usojena in ki sem si jo 

želela.  

 

Odšla sem v službo. Prijateljev nisem imela nikoli kaj dosti, tisti iz prejšnjih let so vsi študirali in si 

ustvarjali svoja nova prijateljstva in svoja nova življenja.  

 

In jaz sem potrebovala vso svojo energijo, da sem preživela. In si prizadevala nekako vsaj teoretično 

doseči svojo prejšnjo pot.  

 

To mi je uspelo šele lani, ko sem doštudirala menedžment vseživljenjskega izobraževanja in dosegla 7. 

stopnjo.  
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Z njo grem lahko študirati naprej na psihoanalizo ali pa na pedagoško izobraževanje za predavanje/ 

učiteljevanje na višji strokovni šoli (ali pa na srednji šoli).  

 

A vem, da sem za naše razmere prestara za spremembo kariere. In utrujena sem, zelo, od neprestanega 

boja za obstoj na vseh možnih in nemožnih nivojih.  

 

Naša družba je zelo starokopitna in zaostala, pravzaprav je večinoma mačistično fašistična, tako moški 

do žensk, moški med seboj, kot ženske med seboj in ženske do moških. Obup.  

 

Zato sem se bala delati vozniški izpit - opravila sem ga julija 2017.  

 

Velikokrat prevlada mišljenje, tudi med ženskami, da so babe butaste, posebej tiste po 50. letu in v meni, 

malo pred njo ali malo po njej, in tiste s pegami, rdečkastimi lasmi, brez moškega in brez otrok.  

 

Sem imela kolega, ki je bil dober človek, je rekel, da so samske ženske „samice”.  

 

Ko sem pred leti pregledovala možnosti za posvojitev Kitajčka (kot samska ženska), mi je na nekem 

spletnem forumu nekdo napisal, da „samske ženske pri nas ne smejo imeti otrok“.  

 

Potem je bil referendum o umetnem oplojevanju samskih žensk - tega si sicer nisem nikoli želela, a je 

bilo sramotno, da imajo stare mame iz Brezja ali Haloz ter prepoteni dedci iz istih krajev pravico odločati 

o tem, ali imajo samske ženske pravico do umetne opoloditve zastonj ali ne. A to je že davno nazaj.  

 

Glede umetne oploditve je tako: pravzaprav sem proti njej, če je darovalec neznan (enako velja za 

darovalke), saj je s tem onemogočena pravica otroka do tega, da bi vedel, kdo je njegov biološki oče 

(biološka mama). Toliko o pravicah otrok.  

 

In če kdo želi posvojiti Kitajčka, Ukrajinčka ali črnčka, se mora pretolči čez toliko birokratskih ovir pri 

nas in v državi, iz katere želi posvojiti otroka, da je skoraj nemogoče za samsko žensko, samskega 

moškega, biseksualca, lezbijko ali homoseksualca, da posvoji takšnega otroka.  

 

Menim tudi, da je za otroka vsekakor boljše, da je pri nekom, ki ga ima rad, kot v kakšni sirotišnici, kjer 

nimajo ne materialnih sredstev ne kadra, ki bi otroku nudil ljubezen, zavetje, pomoč, tudi zdravo hrano 

in osnovne bivalne pogoje, vredne človeškega bitja.  

 

Drugače je pa tako, da je ljubezen v našem času in prostoru popolnoma nerazumljena. Mislim, da je 

precenjena in, predvsem, kot sem pravkar napisala, nerazumljena.  

 

Ali si želiš neskončnega srečnega dogajanja od poroke v belem, velike bele torte in velike svatbe, 

neskončne sreče, božanja in ne-vem-še-česa, ali pa se poročiš, ker je tako lažje, udobneje oditi od doma, 

tudi enostavnejše kupiš stanovanje, manj materialnih težav je, če sta dva, pa itak se do 30. leta (na 

primer) vsi poročijo, tako da se moraš tudi ti, pa otroka je tudi normalno imeti, ker drugače pač nisi 

normalen in te družba izbljuva iz svoje sredine.  

 

Ljubezni pravzaprav v tej naši družbi ni, prav tako skoraj ni prijateljstva niti spoštovanja.  

 

Vse je „zdruznjeno”na seks. Kamorkoli greš, je seks, seks, seks, vezan na oblast, moč, premoč. Velja za 

oba spola.  

 

Ni čudno, če je svet bolan, če so bolni posamezniki. In če želiš ozdraveti, je to v bolnem svetu silno 

težko...  

 

Jaz ljubim življenje, veter, sol, morje, reke, jezera, gozd, ptičje petje, kužke, leve, vesele glasove ljudi, 

zvezde, lunine in sončne žarke, vonj zemlje, kamenje, duhce, angelčke, spirite, vile, škrate, pa še koga...  
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In neskončno cenim prijateljstvo; pravi prijatelj ti priskoči na pomoč, si ne prizadeva, da te bo posedoval, 

te imel, dovoli ti tvoje življenje, tvoj razvoj, te pri njem spodbuja, je vesel tvojih uspehov, sreče, 

zadovoljstva, in od tebe pričakuje enako.  

 

In če nekdo ni tvoj osebni prijatelj, je lahko to vseeno nekdo, ki tvojo različnost spoštuje in ti pušča 

vrata odprta, saj je človeško bitje, tako kot ti, zaveda se razlogov različnosti in tudi dejstva, da nas 

različnost lahko le bogati.  

 

Hvala bogu, da smo si različni, le kako bi bilo, če bi iz vseh ogledal tega sveta gledali sami sebe? Obup. 

Groza. Neskončno dolgočasje.  

 

In še zmeraj si želim nekega moškega, ki bi prišel včasih, na primer enkrat tedensko in bi odšla skupaj 

na kakšno vandranje; seveda bi šel moj Danny skupaj z nama.  

 

In prav dobro bi bilo, če bi imel nekje kakšnega otroka (ali pa vnuka), da bi bila tudi jaz v stiku z mlajšo 

generacijo in bi jim vsaj občasno „kaj pametnega povedala“.  

 

In seveda bi moral imeti kopalnico in v njej kad, ker imam jaz le tuš in si približno dvakrat letno prav 

zaželim kopeli s peno ali piransko soljo.  

 

Pa še zabavno bi se mi zdelo, če bi se poročila, naredilo fešto in potem živela „skupaj na daljavo“.  

 

Bomo videli, kaj se bo kaj pametnega dogajalo v prihodnosti.  

 

Naj je dobro za dobre.  

 

In naj živim dobro, pametno, prijetno, zdravo in radostno življenje.  

 

In enako tudi vsi tisti, ki so zame prijateljske duše, v resničnosti tega sveta ali v resničnosti virtualnega 

sveta. 

 

 GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=pO7ubf4h8sk (Abba - People Need Love; vir z dne 9. 

3. 2018)  
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Dan 6 Moj najljubši film vseh časov  
 

Mami, stari 27 let, in očetu, 25 let starejšemu, se je en mesec prezgodaj rodila deklica. Na dan, ko so 

ubili Upanje - ustrelili so predsednika ene največjih svetovnih držav.  

 

Deklica je en mesec preživela v inkubatorju, pod lučjo, ki jo je grela in ji svetila direktno v oči (kasneje 

so ugotovili, da ima večina otrok, ki so preživeli del svojega novorojenega življenja pod takšno lučjo, 

permanentno okvarjene oči).  

 

Mama se je zelo bala zanjo, a je bila deklica zdrava, fizično in psihično. Las sicer dolgo ni imela in 

imela je pege in bila je tako kratkovidna, da je prvič videla pegasti obraz svojega očeta šele potem, ko 

je dobila prva očala pri treh letih starosti.  

 

Verjetno je imela težave pri hoji in je hodila bolj „na slepo”, zato še danes ne hodi hitro po hribu navzdol.  

 

Bila je pridna in ubogljiva in zelo zamišljena.  

 

V vrtcu je bila samo en teden, nato je dobila takšen prehlad, da je ostala doma in prvič videla veliko 

skupino otrok, ko je prišla v 1. razred osnovne šole.  

 

V šolo ni prav rada hodila in je upala, da ji to ne bo potrebno, dokler ji ni mama povedala, da morajo 

starši v zapor, če otroci ne hodijo v šolo.  

 

Po končani osnovni šoli je želela biti prodajalka, saj si je težko zamislila, da bi ji bilo dovoljeno učiti. A 

so učitelji v osnovni šoli povedali, da je dovolj pridna in bistra, da gre lahko naprej na gimnazijo.  

 

Ker je imela težave pri matematiki in fiziki (že iz osnovne šole naprej), je ponavljala drugi letnik 

gimnazije, a od takrat naprej večjih težav pri pouku ni imela.  

 

Odločila se je študirati, a študija zaradi osebnih razlogov (imela je neke vrste disleksijo, pravzaprav bi 

bila danes „otrok/človek s posebnimi potrebami”, a tega takrat še ni vedela) ni zaključila.  

 

Redno se je zaposlila - na Zavodu za zaposlovanje je sprejela prvo ponujeno zaposlitev, ki je bila za eno 

stopnjo manj zahtevna, kot je bila njena izobrazba.  

 

Kasneje je službo zamenjala za ustreznejšo, študirala ob delu, bila pridna, prizadevna, v svoje delo je 

vključila vso energijo in znanje ter sposobnosti.  

 

Potem se je v službi „zgodila centralizacija” in „odstopljena” je bila v matično organizacijo, kjer ni več 

opravljala dela, ki jo je veselilo, radostilo, ampak je zaradi pridnosti in potreb opravljala potrebno, a 

enolično delo, ki ga pravzaprav nihče drug ni želel opravljati.  

 

Delala je v veliki organizaciji, opravljala svoje delo in pravzaprav ni bila “problematična”, le silno 

nesrečna, kar pa ni nikogar motilo.  

 

Za zasebno življenje bi lahko rekli, da ga pravzaprav ni imela in je živela nekako tako kot “nune v 

samostanu”.  

 

Imela pa je bogato notranje življenje in razvito intuicijo. Morda bi bila lahko “angelska terapevtka” ali 

kaj podobnega, a do tega ni nikoli prišlo. 

 

Rada je imela živali, naravo in je precejšen del svojega življenja posvetila tej svoji radosti.  
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Predvidevam, da bo umrla dosti kmalu in v spanju - enostavno bo zaspala, ker ji bo odpovedalo srce, ki 

je zelo občutljivo.  

 

Takšen film, kot je opisan zgoraj, je kar dolgočasen. Mislim, da mora režiser filma/nadaljevanke malo 

spremeniti scenarij, ga popestriti in vanj vključiti nove junake in dogodivščine.  

 

Saj vsako življenje potrebuje tudi barve, radost, smeh, srečo, drugače ni življenje, ampak životarjenje.  

 

A v realnem življenju za to ni potreben le pogum glavne junakinje, njena prizadevnost in želja, ampak 

tudi ustrezno režirano vedenje in usklajevanje gibanja in dela, dejavnosti ostalih junakov in dogodkov.  

 

To je pa kar težak zalogaj, na katerega glavna junakinja sama vsekakor ne more vplivati dovolj, da 

spremeni blokado svojega lastnega življenja s strani zanjo neugodnih okoliščin.  

 

Premišljujem, kaj storiti v takšnem primeru.  

 

Kako doseči spremembo gibanja, življenja, pozitiven vpliv na dogodke, ki naj bodo v korist tako glavni 

junakinji kot vsem ostalim junakom in statistom?  

 

Nesreča enega vsekakor ne more biti sreča ostalih. Resnična sreča enega lahko pozitivno vpliva na srečo 

ostalih. (Seveda imam pri tem razglabljanju v mislih altruistično orientirane posameznike, ne klasične 

egoiste, kot jih tudi poznamo.) 

 

Ja, ni kaj, junakinja ima na voljo več možnosti, večina jih je povezanih z odhodom v banko in nakupom 

novega svežega denarja, materializirane energije:  

a) zaključek vozniškega izpita junakinji odpre nove možnosti in svobodo gibanja, hkrati pa tudi zahtevo 

po več denarja, vezanega na nakup avtomobila, njegovo vzdrževanje in vsakomesečne nakupe bencina 

ali elektrike v primeru električnega avtomobila, ki je junakinji zelo všeč, saj je ekološko dokaj 

ozaveščena posameznica.  

b) junakinja nadaljuje študij in postane psihoterapevtka. Zadeva je vezana na vnos precejšnje količine 

“sredstev za izmenjavo” (= denarja) ter tudi energije v podobi vloženega časa in umskega ter fizičnega 

napora junakinje.  

c) od nekod vrhovno božanstvo pošlje junaka, ki se odloči, da bo junakinji prišel blizu ter pod kožo ? 

nadaljevanje predstavlja nov film/nadaljevanko, ki bila lahko predmet novega zapisa.  

č) ?.............................. (tu lahko vsak bralec/vsaka bralka vstavi tekst po lastni zamisli in volji).  

 

No, najljubši film vseh časov sicer to ni, je pa vsekakor zanimiv in zahteva vsakodnevno dozo 

potrpežljivosti, ustvarjanja, veliko ljubezni junakinje do same sebe. Sicer pa najljubšega filma nimam.  

 

Prvi film, ki sem ga lahko gledala ob 20 h, je bil Kraljica Kristina, v kateri je glavno vlogo igrala Greta 

Garbo.  

 

Rada sem imela filme Ingmarja Bergmana. Zadnje obdobje so bili moji najljubši filmi vezani na 

Gospodarja prstanov.  

 

Nasploh pa imam rada znanstveno fantastiko in komedije, saj imam rada zadeve, ki burijo mojo 

domišljijo in vzpodbujajo mojo težnjo k smehu oziroma k “režanju”.  

 

Bralcu/bralki se zahvaljujem za potrpežljivost. In če ima kdo kakšno idejo za zgornjo točko č) ali celo 

povsem novo točko d), naj mi jo, lepo prosim, sporoči.  

 

FILM: https://www.youtube.com/watch?v=6hNKXY6Xq5E (Queen Christina (1933) Official Trailer - 

Greta Garbo Movie HD; vir z dne 9. 3. 2018)  
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Dan 7 Razmišljanje o mojem idolu in kakšen pomen ima zame  
 

Ko premišljujem o današnji temi, prihajam do zanimivih rezultatov:  

 

Moji idoli so bili, od čisto majčkene deklice do danes, ljudje, ki so bili trmasti, neupogljivi, človeški, 

povezani z naravo, samosvoji, verjetno v precejšnji meri dokaj “težki” za življenje skupaj, večini ljudi 

dokaj nenavadni, od večine ljudi tudi spoštovani, zanimivi, ustvarjalni ljudje, ki so doživeli in preživeli 

veliko izzivov tako na zasebnem kot strokovnem področju; večini je uspelo najti partnerjapartnerico, s 

katerim-katero so si ustvarili dobro in srečno družino.  

 

Zelo cenim ljudi, ki delajo za “največje skupno dobro vseh in vsega”. In jim iz vsega srca želim vse 

dobro.  

 

Vem, da takšna odločitev vodi v ne ravno enostavno življenje, ki je polno “metanja polen pod noge” in 

prizadevanja “ostati na svoji poti”, se vsakodnevno iskati, ustvarjati, živeti, usklajevati, se na-učiti 

prilagajati; menim, da je najtežje ostati tisto, kar si, se nadgrajevati in pri tem imeti rad ostale ljudi, 

takšne kot so-smo.  

 

Od otroštva sem bila prepričana, da bom zaradi različnih osebnih razlogov težko našla partnerja ?  

 

rojena sem leta 1963 in v 50 letih se je življenje silno spremenilo, ne le na področju tehnologije (ko sem 

pričela delati, sem imela kot orodje za delo navaden pisalni stroj, ker firma za električnega ni imela 

denarja), pač pa tudi sprejemanje in dojemanje vloge ženske in moškega kot individualne osebe ter tudi 

kot partnerice-partnerja v zasebnem življenju.  

 

Želela sem si delati, delati dobre in pametne stvari, pripomoči k skupnemu dobremu vsega in vseh, 

opraviti svojo nalogo, kot sem se zanjo odločila pred reinkarnacijo.  

 

Želela sem si tudi nekje nekega moškega in imeti z njim otroka, nisem pa si želela klasičnega 

družinskega življenja - mislim, da bi me to v tistem času zadušilo; sedaj so razmere drugačne, kot sem 

prej napisala.  

 

Imela sem tudi ženske vzornice v ožji družini - vse so imele delo, ki so ga rade opravljale, z možmi pa 

niso ravno imele sreče na “klasičen način”, čeprav so bile, kot vem, vse poročene z moškimi, ki so jim 

bili “usojeni”.  

 

Moja želja po opravljanju dobrih, pametnih stvari ni bila vezana na “delanje kariere”, kot si to morda 

kdo predstavlja, pač pa na delo, ki te izpopolnjuje, ti pomaga ostati v “flowu”, se razvijati, biti to, kar si 

in se ob delu vsakodnevno nadgrajevati.  

 

Zato je bila zame osebna katastrofa, ko sem odšla pri 24 letih brez diplome v službo - moj “moški”, ki 

ga sicer še sedaj nimam, bi lahko imel mene rad le, če bi bila samostojna, neodvisna.  

 

In verjetno bi si ga tudi jaz dovolila imeti rada, če bi bila v to vsaj do določene mere prepričana.  

 

A zgodilo se je drugače in moje življenje je ostalo precej samotno, kar se tiče človeškega druženja in 

človeške družbe...  

 

Moj zasebni ideal ostaja življenje srednjega razreda s svojimi pozitivnimi lastnostmi, a brez negativnih.  

 

Torej določena mera varnosti, ki jo nudi materialno blagostanje, ki omogoča dostop do kulturnih dobrin, 

kot so gledališče, knjige, tudi občasna potovanja, varen avtomobil, počitnice v naravi poleti in pozimi, 

tudi dostop do kakšnih zanimivih neumnosti, kot je nakup kakšnih nepotrebnih predmetov, čevljev ali 

oblek, smeh, radost, zdrava prehrana, kultiviranost, notranja omikanost, etika, estetika, klasika, športna 
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eleganca, spoštovanje vseh ljudi, vsega živega, dovoljevanje in razumevanje razlik med nami, 

človeškimi bitji, spoštovanje in razumevanje vseh religij, filozofije, narave, živali, rastlin, mineralov, 

odprtost, ustvarjalnost, preprostost, inteligenca (angleško govoreči bi rekli “wit”, “keen intelligence”), 

tudi kakšen zlat kos nakita, kuža, ki je dober zate in ti zanj (domači ne marajo mačk ali/in so nanje 

alergični, jaz imam pa muce prav rada).  

 

Ko sem bila otrok, sem si želela učiti se francoščine, ki je še sedaj ne znam, igrati na pianino (posluha 

nimam, imam pa sedaj bobne, didgeridoo in tibetanske zvončke ter glasbene vilice), nekaj, kar bi mi 

omogočilo se razširiti in stopiti „ven“, na svetlo in zajeti tudi svetlobo in brezskrbnost z vsaj delno 

polnimi pljuči. A to žal ni bilo mogoče.  

 

Se pa borim, še zmeraj, za pravico do življenja na svetlobi in do smeha, radosti, brezskrbnosti - mislim, 

da je to pravica in dolžnost vseh živih bitij.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=E0vnxGEF9kM (Mozart - Concerto for flute and harp, 

K.299 - Coles, Yoshino, Menuhin; vir z dne 9. 3. 2018)  
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Dan 8 Deset stvari, ki si jih želim reči desetim ljudem, ne da bi pri tem 

uporabila njihova imena  
 

Hmm, pametna zadeva, morda bom sedaj lahko tiho, tišje, najtišje, čisto in popolnoma tiho, medtem ko 

me mučiš, se mi smejiš, me ponižuješ in uživaš, ko kričim od bolečine. In ti bom na razpolago in boš z 

menoj lahko delal, kar boš hotel, se mi lagal, se lagal o meni, se lagal sebi in celemu svetu, povzročal 

zlo in ga z užitkom sranja in fuka v rit širil med ostalo, uničeval cvetlice, življenje, svetlobo, dobro, 

pamet, instinkt, življenje, resnico, ogenj, luč, vetrič v laseh, dežne kaplje in zemeljsko stvarjenje.  

 

1. Zakaj me ne maraš?  

 

2. Kaj sem ti storila, da me ne maraš?  

 

3. Zakaj me devaš v nič?  

 

4. Zakaj sem zate govno?  

 

5. Saj nisem tako grda. Nisem grda. Lepa ravno nisem, ampak sem čisto OK in si prizadevam biti to, 

kar sem.  

 

6. Saj nisem tako neumna. Nisem neumna. Pametna sem, za nekatere stvari bolj, za druge manj. Veliko 

stvari zmorem in želim narediti in jih tudi naredim.  

 

7. Sem človeško bitje.  

 

8. Niste dobri, veste. Zlobni in ogabni ste. Radi ponižujete in mislite, da ste pametni. Ogabni ste. 

Nagnusni. Človeški gnus. Fuj.  

 

9. Ne marate se. Radi ubijate, povzročate nesrečo in trpljenje. Želim vam, da se vam in vašim potomcem 

povrne vse s 100 % obrestmi.  

 

10. In nimate prav, motite se. Grozno se motite. In butasti ste, ogabni, nemarni, butasti. In bog vas ima 

rad, ja, on je dober in je bog in ima pač vse rad-a-o. Ampak 99 % živega, živo je pa vse, vas ne mara. In 

se vas ne boji. Samo ne mara vas. Vi se pa bojite teh 99 %. In jih ne morete premagati. Nikoli in nikdar 

in nikjer. Konec je blizu, dobro se bo borilo do konca. Življenje v trpljenju ni življenje. Crknite. Fuj. 

Fuj, človeška bitja.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=_ifJapuqYiU (Dalida & Alain Delon - Paroles, paroles; 

vir z dne 9. 3. 2018)  
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Dan 9 Moj najljubši blog  
 

Z blogi se sicer ne ukvarjam ravno veliko, mi je pa moderna sodobna informacijska komunikacijska 

tehnologija zelo všeč in globoko sem prepričana, da njene sodobne rešitve in izzivi ponujajo človeštvu 

in vsemu živemu še zmeraj neslutene možnosti razvoja in napredka.  

 

Zadnji študij sem zaključila v spletni obliki - v elektronski obliki smo prejemali gradivo (tudi knjige), 

vsa komunikacija s profesorji, z asistenti, s strokovnim in tehničnim osebjem je potekala preko spleta in 

elektronske pošte, tudi izpite smo (razen v primeru ponavljanja) opravljali preko spleta (preko 

posebnega programčka, ki ni dovoljeval brskanja izven izpitnega okolja in pod ostrim očesom kamere, 

v katero smo (ali naj bi) neprestano pogledovali, diplomo pa sem zagovarjala v kraju, kjer ima fakulteta 

sedež, a je ena izmed treh članov komisije za zagovor sodelovala preko svetovnega spleta, iz Londona, 

kar nekaj kolegov pa je svoje diplome zagovarjalo preko spleta.  

 

Mentorja sem prvič videla na dan zagovora (no, ker je bil moj profesor skorajda trideset let nazaj, sem 

ga poznala že od prej).  

 

Časopisov v izpisani izdaji skorajda ne berem, televizijo gledam zelo občasno (večinoma takrat, ko sem 

zvečer na obisku pri mami, ki živi v stanovanju zraven mojega), radia že dolgo nimam, pisem in 

razglednic (na žalost, saj jih, predvsem razglednice, včasih prav pogrešam) skorajda ne pišem, denar 

dvigujem v glavnem na bankomatu, položnice plačujem preko spletne banke.  

 

Dnevne novice spremljam preko svetovnega spleta, redno spremljam in pišem tudi elektronsko pošto 

ter elektronska sporočila.  

 

Twitter mi služi predvsem za deljenje različnih peticij, Instagram sem uporabljala večinoma za 

spremljanje dnevnih kart Doreen Virtue, na LinkedIn-u imam povezavo do življenjepisa v slovenskem 

in angleškem jeziku, na Facebooku pa preživim vsak dan najmanj eno uro.  

 

Facebook mi služi za pisanje in branje kratkih sporočil, daljših tekstov, za deljenje in ogledovanje 

fotografij, za izmenjavo kratkih zasebnih tekstov, za izobraževanje o temah, ki me zanimajo, za stike z 

ljudmi, s katerimi si delimo interesna področja, za seznanjanje z novostmi iz različnih zanimivih 

področij življenja, kot so področja zdrave prehrane, živali, rastlin, vrtnarjenja, naravovarstva, duhovnega 

razvoja in še in še.  

 

Silno mi je všeč, da sem lahko v stiku z ljudmi iz vsega sveta, da lahko sprejemam in dajem ter širim 

različna spoznanja, ki lahko tako meni kot mnogim drugim pomagajo pri vsakodnevnem življenju in 

delu.  

 

Redno spremljam delo precejšnjega števila ljudi in skupin, navedem naj dve FB-skupini:  

- Grigori Grabovoi- Nova zavest na Zemlji: https://www.facebook.com/groups/623785881131100/s (vir 

z dne 9. 3. 2018).  

- Palace of Peace: https://www.facebook.com/groups/197391713652565/?ref=bookmarks (vir z dne 9. 

3. 2018).  

 

Američanko Doreen Virtue sem zelo cenila zaradi njenih prizadevanj, da bi duhovni svet približala vsem 

posameznikom; svoje strokovno znanje je prenašala v okolje duhovnosti kot doktorica psihološke 

znanosti in tudi kot včasih dejavna strokovnjakinja iz tega področja; še sedaj ogromno ve tako iz 

področja formalnega znanja kot iz področja mejnih znanosti in religije. V letu 2017 pa je spremenila 

način dela in mišljenja - postala je precej fanatična privrženka krščanske cerkve, s tem pa je povzročila, 

da njenega dela ne spremljam več, saj mi je bila zanimiva ravno vsakovrstna raznolikost vseh nas, ki 

nas je njeno delo privlačilo.  
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Slovensko skupino Rusa Grigorija Grabovoija je bila ustanovljena le nekaj let nazaj ? v samo nekaj 

kratkih mesecih delovanja se je skupina močno razširila in zbližala neverjetno število ljudi na področju 

zdravljenja, ki bi še pet let nazaj veljalo za popolnoma nemogoče. Ogromno število ljudi vsak dan 

sodeluje pri izmenjavi pomoči na področju zdravljenja s številčnimi nizi.  

 

Južnoafričanka Michelle Manders je skupino Palace of Peace ustanovila kot nadaljevanje svoje prejšnje 

skupine. Skupino vodi s svojim možem. Je astrologinja, ki se je dolgo let posvečala predvsem 

kanaliziranju sporočil “vnebovzetih mojstrov”, kot je na primer Koot Hoomi (KuthumiAgrippa). Na 

spletni strani https://www.michellemanders.com/ je dostopna ogromna količina kanaliziranj s pričetkom 

veliko let nazaj, med njimi je veliko brezplačnih, na voljo so tudi redni neposredni kontakti preko spleta. 

Kuthumi-Agrippa pravi, da je Palace of Peace prava univerza učenj na najvišji duhovni ravni.  

 

Pri tem naj povem, da sem bila kar nekaj časa precej skeptična do prenosa znanja in dobrodejnih energij 

preko kanaliziranj, pravzaprav sem to še zmeraj, a ne v primeru Michelle in tudi ne v primeru njene 

slovenske učenke Katarine.  

 

Pa še to: razlog moje skepse je prav gotovo tudi v dejstvu, da nikoli nisem bila (in tudi nisem) religiozna 

v klasičnem pomenu te besede; sem pa bila (in sem) zelo radovedno človeško bitje... Je pa tudi Michelle 

Manders (podobno kot že prej navedena Doreen Virtue) v letošnjem letu spremenila način dela - t.i. 

“vnebovzetih mojstrov” npr. na kanalizira več.  

 

V otroštvu in v zgodnji mladosti si resnično nisem mogla niti zamisliti sprememb v načinu življenja, 

dela, razumevanja stvarnosti, vsakodnevnega delovanja na vseh področjih, ki ga je prinesel odkrit razvoj 

svetovnega spleta. Super je. Le stik z naravo je potrebno ohraniti, pa je in bo vse OK.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=oGkhspV_0XY (Tom Kenyon - Calling of Angels; vir z 

dne 9. 3. 2018)  
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Dan 10 Slika in razmišljanje o mojem najljubšem sorodniku  
 

Moj najljubši sorodnik v tem življenju je nedvomno moja teta po mamini strani; ime ji je Joža, je 

Ljubljančanka, doktorica bioloških znanosti, mama moje sestrične Mojce. Leta 2015 je bila mlada 80 

let.  

 

Malo pred tem rojstnim dnevom je mene in mojega kužeta Dannyja s svojim avtom peljala na izlet v 

Trebnje, od koder je bila doma njena (in moje mame) mama.  

 

Ker ne mara videti svojih fotografij na FB, slike ne bom priložila (ima pa svoj profil na njem in jo lahko 

najdete med mojimi sorodniki...).  

 

Drugače pa bom danes pisala o družini (rodbini) in družinskih vezeh.  

 

Družina, velika ali majhna, eno- ali dvo-starševska, isto- ali oboje-spolna, eno- ali več-narodna, je za 

otroka, ki se vanjo rodi, prvi stik z ožjim in širšim okoljem. Preko nje otrok prejema prve materializirane 

impulze in spoznanja o zgodovini sebe, svojega rodu, naroda ter človeštva nasploh.  

 

Danes mnogi ljudje iz t. i. zahodnega sveta menijo, da so prijatelji pomembnejši od družine, saj se 

velikokrat rodimo v okolje, v katerem se počutimo nesprejeti, neljubljeni, necenjeni ujetniki nekih navad 

in mišljenja, ki jim ne pripadamo in jih ne razumemo in ne sprejemamo.  

 

Duhovni zdravitelji staroselcev menijo, da je družina za razvoj človeka silno pomembna in 

nenadomestljiva, ter da je za bolezni zahodne civilizacije krivo prav zanikanje pomembnosti družine in 

družinskih vezi tako v materializirani kot v duhovni obliki.  

 

Družina je bila meni od majhnega zelo pomembna. Ne toliko, da si nisem želela po diplomi, do katere 

naj bi prišlo v mojem 25. letu, pa se to ni zgodilo, oditi na Švedsko, se tam posvetiti našim izseljencem 

in tam tudi živeti, ter se vrniti enkrat letno v Slovenijo in (takrat še) Jugoslavijo, obiskati sorodnike 

doma, oditi na dvotedenske počitnice v Dubrovnik ter se ob vrnitvi ustaviti še na Bledu ? pred odhodom 

nazaj domov.  

 

Rada sem imela vse družinske člane, tiste z diplomami različnih vrst in tiste brez njih, bogatejše in 

revnejše, katolike in komuniste ter tiste, ki niso bili ne eno ne drugo.  

 

V toku let sem ugotovila, da pravzaprav vsi živijo boljše od mene, so zdravi in da se mi z njimi ni več 

potrebno ukvarjati.  

 

Mi je pa različnost moje družine nudilo osnovo za spoznanje, da ni čisto nič pomembno, kateri veri 

pripadaš, če sploh ji (menim, da smo vsi bolj ali manj religiozni, a ima ta duhovna plat zelo različne 

pojavne oziroma materializirane oblike), ali živiš na deželi ali v mestu, ali imaš doktorat znanosti ali si 

kuharica ali gospodinja doma.  

 

Pomembno je, kakšen človek si notri, v sebi, v svojem srcu in koliko imaš poguma, da si ustvarjaš svet, 

ki je tvoj in v katerem se počutiš dobro in ki ni škodljiv do nobenega drugega.  

 

Osnovno spoznanje, ki sem ga prinesla od doma, je, da je potrebno in popolnoma normalno spoštovati 

vse in vsakogar.  

 

Po očetovi smrti leta 1996 se je njegov del družine oddaljil. Zelo malo imam stikov; umrla sta tudi 

njegova sestra in brat, ki sta živela zelo različno življenje od njega, a s katerima je bil zelo povezan.  
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Je pa tako, da je bil oče večkrat poročen; obdržala sem stike s polbratom (ta je umrl leta 2017) in 

polsestro ter njunima otrokoma. S polsestro in njeno družino, pa delno tudi s polbratom, smo se včasih 

videvali tedensko na nedeljskih kosilih pri nas doma in skupaj smo tudi hodili na poletne počitnice.  

 

(Sicer imam še ?pravo sestro?, ki z možem in hčerko, mojo mlajšo nečakinjo, živi v isti hiši kot jaz ?v 

tej hiši živi tudi moja mama, a imamo vsak svoje stanovanje.)  

 

Oče je bil rojen leta 1912 v delavski družini v Logatcu, a se je štel za ljubljanskega Šiškarja.  

 

Mamin del družine je bil manjši - predstavljala ga je predvsem njena sestra, moja teta Joža.  

 

Mamina mama je imela več sester, a je bila ena povezana s Ptujem in Nemčijo, drugi dve pa s Hrvaško 

- ena z Rabcem, druga z Zagrebom. Stike imamo le še z mamino sestrično iz Zagreba in njeno družino.  

 

Mama je bila rojena leta 1937 v Ljubljani, v uradniški družini - stanovala je večinoma v središču 

Ljubljane, na Cankarjevi cesti. Mamin oče je umrl, ko je bila še majhna in njena mama se je kasneje, ko 

je bila mama že skoraj odrasla, ponovno poročila z vdovcem iz Slivnice pri Mariboru, ki je imel iz 

prejšnjega zakona tri otroke in s katerimi nimam stikov... 

 

Oče je proti koncu nižje gimnazije ostal brez mame, ker je ta kot ekonomska migrantka odšla v 

Argentino in se vrnila v Slovenijo le umreti v 70. letih prejšnjega stoletja. Še izpred druge svetovne 

vojne je bil komunist, med vojno pa partizan.  

 

Ker je bil očetov oče nezmožen skrbeti za otroka, je zanj skrbela najboljša prijateljica njegove mame, ki 

je bila mama njegovega dobrega prijatelja, ki mu je bil kot brat; bil je pravnik in je kot bančnik deloval 

v Frankfurtu, v Ameriki in v Beogradu, pa še kje. „Stric”, kot smo mu rekli, je bil poročen s „teto“, ki 

je po osamosvojitvi Slovenije podedovala svoj del družinskega premoženja izpred vojne; s stricem in 

njegovo družino smo imeli zelo dobre stike do smrti mojega očeta in nato še do bolezni in smrti tete.  

 

Drugo veliko spoznanje, ki mi ga je dala moja družina je, da krvne vezi niso tako pomembne; pomembno 

je nekaj drugega, kar ni vezano na gene, telesne organe, kri in podobno; pomembne so intimne duhovne 

vezi, ki jih stkejo ljudje v toku svojega življenja, skupni trenutki, ki jih preživijo in skupaj podoživljajo, 

skupna rast, razvoj, zrak, hrana, ki jih skupaj okušajo, ko odraščajo.  

 

To, da obstaja reinkarnacija, mi je bilo kot dejstvo nekaj popolnoma normalnega in jasnega že od 

majčkenega. Prejemala sem tudi informacije, zakaj sem se rodila v družini in v razmerah, v katerih sem 

se rodila, kako sem povezana z ljudmi, vsaj z večino, ki sem jih štela za svoje sorodnike. Veliko sem se 

naučila od njih in bili so pomemben del mojega življenja, predvsem otroštva.  

 

Zelo mi je žal, da nimam otrok, ki bi jim lahko pripovedovala zgodbe svoje družine, jih peljala na 

pokopališče v Kokrico, pa v Sodražico, pa na ljubljanska Vič in Žale, jim spregovorila besede o tetah in 

stricih, o tem, kako “zmešana” je bila naša družina, da bi otrok intuitivno sprejemal spoznanja o 

normalnosti sprejemanja različnosti in p-ostal zdravo in ljubeče človeško bitje, zmožno živeti v 21. 

stoletju. (Tudi mi je zelo žal, da svojega otroka, ki ga pač nimam, ne bom mogla peljati na mivko 

Lumbarde, kjer bi delal potičke in se smejal, ko bi nabiral školjke.)  

 

Gospod Saturn (“Lord Saturn”) je imel z menoj v tem življenju zelo resne in pomembne namene. Upam, 

da sem jih večino uresničila ?pri tem sem uživala, ne trpela, je bilo pa naporno.  

 

Hvala za izkušnje, gospod Saturn, res si velik Učitelj, kot pravi Gaia Asta. Zaradi njegovih zahtev sem 

lani pri 52. letih mladosti zaključila fakultetni študij  

 

?in pri njem imela podporo dobrih energij iz nevidnih svetov; enako tudi leta 2017, ko sem opravila 

vozniški izpit. Hvala vam.  

 



26 

 

A nimamo le sorodnikov in prednikov iz te reinkarnacije, v kateri živimo prav tu in sedaj. Vsi smo živeli 

že prej (če pozabimo na istočasna življenja v tem času. Sama sem že od majhnega prejemala informacije 

tudi o teh življenjih in o teh prednikih.  

 

Prav oni so bili predvsem tisti, ki so me vodili in učili na mojih poteh v tem življenju, mi pomagali s 

svojim znanjem, tudi vezmi in poznanstvi. S hvaležnostjo se spominjam svojih družin, iz katerih sem 

izšla v preteklosti, svojih prednikov.  

 

Upam, da jim s svojim življenjem in delom pomagam ohranjati spomin in širiti njihova spoznanja na 

različnih nivojih obstoja. Hvala vam.  

 

Tudi sama sem v prejšnjih življenjih osnovala svoje družine, skupaj s svojim partnerji iz takratnih 

življenj in bila mama, pa tudi oče otrokom; nekaterih partnerjev se spominjam tudi sedaj, pa tudi kar 

lepega števila otrok - na nekatere sem zelo ponosna še danes. S svojim življenjem in delom jim pomagam 

še sedaj in sem prepričana, da je mama mama, oče oče, tudi kasneje, v naslednjih življenjih - otroke 

nekako začutiš, “zavohaš”, kar je prav zanimivo, največkrat radostno, včasih pa tudi malce žalostno 

oziroma zaskrbljujoče...  

 

Zavedanje, da ne živimo le tu in sedaj, je zelo pomembno, saj se ob tem zavemo svoje povezanosti, 

biološke in duhovne, z vsemi ljudmi, narodi, kulturami, religijami, živimi bitji na vsej Zemlji. Zavemo 

se tudi dejstva, da čas pravzaprav ne obstaja - časovno označevanje preteklosti, sedanjosti, prihodnosti 

je le pomoč pri razumevanju nekaterih pojmov in zaporedij dogodkov.  

 

Zavedam se dejstva, da je potrebno vsem ljudem omogočiti razvoj, ki bo skladen z njihovimi 

odločitvami, z njihovo življenjsko potjo - vsakdo ima svobodno voljo, ki jo je potrebno spoštovati. Ta 

volja in iz nje izhajajoče izbire pa naj izhajajo iz delovanja za najvišje božansko dobro vsega in vseh - 

torej ima posameznikova svobodna voljo mejo, ko zadane ob povzročanje škodo drugim, ne le 

pripadnikom iste vrste.  

 

Zato moramo znati postaviti meje, do kod sežeta naša skrb in kdaj mora ta skrb prenehati; to je včasih 

silno težko storiti, je pa tudi silno nujno - tako za nas kot za druge, bodisi posameznika bodisi skupino.  

 

Vezi moramo znati s-tkati, pa tudi pretrgati, ko te postanejo ovirajoče za nas ali za druge.  

 

Stara ljudstva imajo navado, da ob vstopu otroka v samostojno življenje naredijo poseben obred „trganja 

vezi”, ki otroku omogoči vstop v širšo družbo in samostojen razvoj ob zavedanju, da je spoštovan in 

ljubljen v osnovni družini pa tudi izven nje, v širši skupnosti.  

 

Starši naj torej “ne visijo“ na otroku, otrok pa naj “ne visi“ na njih.  

 

Pa še to: vezi moramo znati presekati tudi s samim seboj, s svojimi življenji in delci v tem življenju; le 

tako lahko napredujemo.  

 

Prepričana sem tudi, da našim otrokom, otrokom “zahodne civilizacije”, ki je v veliki meri postala 

„svetovna civilizacija“ (kar še zdaleč ni slabo, saj na primer prav naša civilizacija vsaj formalno, 

deklarirano spoštuje pravico individualnega razvoja posameznika in pravico posameznikov do 

različnosti, tudi na področju izbire religije), ob vstopu v obdobje pubertete, manjka nek obred, s katerim 

bi jim formalno omogočili vstop v odraslo življenje.  

 

Valeta in matura ter vozniški izpit niso dovoljšnji nadomestki.  

 

Morda bi bilo najbolj enostavno, če bi bili zmožni sprejemati življenje in smrt kot nekaj naravnega, in 

ceremonije, tudi prej navedene nadomestke, le kot njegov del; s tem bi povezali prehode v različna 

obdobja življenja, kot so rojstvo, vstop v šolo-šole, zaključek-zaključke obdobja šolanja, vstop v dobo 
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spolne zrelosti, odločitev za takšno ali drugačno ustvarjanje lastne družine, vstop v dobo izven spolne 

zrelosti, umiranje.  

 

In živeli brez nepotrebnega prevelikega pompa, a bolj mirno in enostavnejše - vem, da imajo na primer 

v puberteti najmanj težav mladostniki, pripadniki kultur, pri katerih družina in širša skupnost odraščanje 

jemljejo kot naraven del življenja - vstop v spolno življenje na primer ne predstavlja gromozanskega 

pretresa, ampak nekaj povsem normalnega in naravnega. (Hkrati pa te kulture z rezanjem vezi 

omogočajo svoboden razvoj posameznika.)  

 

Vsekakor je družina pomembna.  

 

Rodimo se z nekim namenom, v neki družini, družbi, državi, civilizaciji, času, ki naj takšni kot so, 

pripomorejo k našemu razvoju, naš prispevek pa naj je enakovreden njihovemu. Kasneje si ustvarimo 

svojo družino, vsaj povečini je tako, in se tako “razširimo”, se “pomešamo” tako na ravni dednih kot 

duhovnih zasnov.  

 

Družini dveh ljudi se z osnovanjem nove družine spoznata, spoznanja, navade se iz ene družine preselijo, 

pomešajo v drugo, lahko rečemo, da se ljudje tako učimo na nek drugačen način. Morda se še ne 

zavedamo pomembnosti tega učenja, a prepričana sem, da magi in vrači starodavnih ljudstev prav to 

učenje zelo cenijo in da je tudi zato družina tako pomembna.  

 

Iz tega prepletanja in učenja na osnovi družine kot „osnovne celice družbe“ izhaja mešanje narodov na 

podlagi različnih migracij, ki so na Zemlji potekale od nekdaj.  

 

Pravijo, da so se naši možgani po naravni poti razvili toliko in tako, kot so pač se, zaradi hoje, morda 

lahnega teka naših prednikov, ki so tekali po afriških savanah, gledali naprej v odprto okolje in se 

neprestano selili, se med seboj previdno mešali - seveda ne preveč, da ne bi spoznanja in kri enega rodu 

preveč hitro prešla v drugega in s tem v zgodovinsko pozabo.  

 

Zanimiva so ta razmišljanja in premišljevanja o družini, rodbini, in prepletanje usode enega človeka, 

ene družine in celih narodov, kultur in civilizacij. A o tem kdaj drugič.  

 

In družin in spominov ter rodu in znanja nimamo le ljudje, imajo jih tudi živali, ki nas učijo, se učijo in 

od katerih se učimo, če si le dovolimo razširiti lastno zavedanje svojega obstoja tako, kot si to dovolijo 

one ...  

 

Življenje je čudovito popotovanje - če ni, si ga moramo takšno ustvariti, saj je bistvo življenja Življenje 

samo.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=cmWyguB_Vzo; (Kiri Te Kanawa - Po Karekare Ana; 

vir z dne 10. 3. 2018)  
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Dan 11 Moj največji strah  
 

Česa me je najbolj strah? Strah me je glist, deževnikov (vermifobija - strah pred deževniki).  

 

Sedaj me je že manj strah in jih lahko mirno vidim in z zemljo zasujem nazaj, ko delam na vrtu.  

 

A sem se kar precej trudila s tem, da me ne bi bilo preveč strah. Včasih mi je dobesedno zaledenela kri 

v žilah, otrdela sem in se nisem mogla premakniti.  

 

Strah je postal silno zoprn za vsakodnevno rabo; sem prosila duhovne vodnike za pomoč in počasi je 

strah postal strahek oziroma neprijetnost ter večje razumevanje bitij, ki živijo v zemlji in jih ubijata 

sonce in dež.  

 

Strah me je tudi kač (ofidiofobija - strah pred kačami), a se je ta strah izboljševal in zmanjševal hkrati s 

prej navedenim.  

 

Strah me je tudi pred bolečino, pred odprtim prostorom, pred višino, pred duhovi, pred strahom (“Sedaj 

me bo pa spet strah.”), strah me je pred mislijo, da bom živa zakopana, pred preverjanjem mojega znanja, 

osebnostnih karakteristik, ...  

 

Živa bitja lahko sicer občutimo različne strahove in fobije  

(strah ni enak fobiji, a to za ta zapis ni pomembno; vir https://sl.wikipedia.org/wiki/Fobija z dne 9. 4. 

2016):  

− aglofobija - strah pred bolečino  

− agorafobija - strah pred odprtim prostorom  

− ailurofobija - strah pred mačkami  

− akrofobija - strah pred višino  

− amaksofobija - strah pred vožnjo  

− androfobija - strah pred moškimi  

− antropofobija - strah pred ljudmi  

− apeirofobija - strah pred neskončnostjo  

− arahnofobija - strah pred pajki  

− astrafobija - strah pred grmenjem,strelami  

− aurofobija - strah pred zlatom  

− batrahofobija- strah pred žabami  

− brontofobija- strah pred neurjem  

− demonofobija - strah pred demoni  

− dendrofobija - strah pred drevesi  

− dorafobija - strah pred krznom in usnjem  

− dromofobija - strah pred prečkanjem ceste  

− elekrofobija - strah pred elektriko  

− emetofobija - strah pred bruhanjem  

− entomofobija - strah pred insekti  

− fazmofobija - strah pred duhovi  

− felinefobija - strah pred mačkami  

− filofobija - strah pred zaljubljenostjo  

− fizofobija - strah pred fizičnim naporom  

− fobofobija - strah pred strahom  

− genofobija - strah pred seksom  

− gimnotofobija - strah pred goloto  

− ginofobija - strah pred ženskami  

− hemofobija - strah pred krvjo  
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− heksakosioiheksekontaheksafobija -strah pred številom 666  

− hidrofobija - strah pred vodo  

− hipopotomonstrosesquepedaliofobija - strah pred branjem ali govorjenjem dolgih besed  

− kakofobija - strah pred grdoto  

− karcinofobija - strah pred rakom  

− kinofobija - strah pred psi  

− kleptofobija - strah pred krajo  

− klavstrofobija - strah pred zaprtimi prostori  

− klovnofobija - strah pred klovni  

− ksenofobija - strah pred tujci  

− ligirofobija - strah pred glasnimi poki  

− mikrofobija - strah pred mikroorganizmi  

− mizofobija - strah pred onesnaženjem  

− mizofobija - strah pred umazanijo  

− numerofobija - strah pred številkami  

− ofidiofobija - strah pred kačami  

− ofidiof ornitofobija - strah pred ptiči  

− panfobija ali pantofobija - strah pred vsem p 

− atroiofobija - strah pred dednostjo  

− pekatofobija - strah pred grehom  

− pikofobija - strah pred majhnostjo  

− pirofobija - strah pred ognjem  

− pnigerofobija - strah pred dušenjem  

− polifobija - strah pred mnogimi stvarmi  

− sitofobija - strah pred jedmi  

− tafofobija - strah pred mislijo da boš živ zakopan  

− talasofobija - strah pred morjem  

− tanatofobija - strah pred smrtjo  

− tridekafobija ali triskaidekafobija - strah pred številom 13 

− tripanofobija - strah pred injekcijo  

− vermifobija - strah pred deževniki  

− zoofobija - strah pred živalmi  

− gelotofobija - strah pred posmehom ...  

 

Strahov je torej veliko na razpolago in prepričana sem, da se vsakdo bolj ali manj boji nečesa...  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=ti04nG1LZ2w (Abba ?I Wonder; vir z dne 11. 3. 2018)  
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Dan 12 Kraj, kjer sem odraščala: Ljubljana  
 

Najprej sem živela na Cankarjevi cesti, nasproti Opera Bara - z mamo, teto in njuno staro mamo Tami.  

 

Nato sem živela v bloku zraven bivše blagovnice Astra za Bežigradom na Dunajski cesti, nasproti Plave 

lagune - z mamo in njeno staro mamo.  

 

18.7.1967 sta se mami in oči v Cerknici poročila in 20.7.1967 smo se skupaj preselili v Rožno dolino, v 

bližino Študentskega naselja.  

 

Spletna stran o Rožni dolini: https://sl.wikipedia.org/wiki/Ro%C5%BEna_dolina,_Ljubljana (vir z dne 

9. 4. 2016).  

Spletna stran o Ljubljani: https://sl.wikipedia.org/wiki/Ljubljana (vir z dne 9. 4. 2016).  

Nekaj pesmi o Ljubljani:  

− Bele vrane: Mala terasa (vir https://www.youtube.com/watch?v=cqB7_9nXUKU z dne 12. 3. 

2018).  

− Majda Sepe: Ljubljanske ulice (vir https://www.youtube.com/watch?v=hXwJZ98Hi4E z dne 

12. 3. 2018).  

− Majda Sepe: Šuštarski most (vir 

https://www.youtube.com/watch?v=qfDJV_1S4K0&nohtml5=False z dne 9. 4. 2016).  

 

PESEM: France Prešeren: Povodni mož (vir http://www.preseren.net/slo/3_poezije/27_povodni.asp z 

dne 9. 4. 2016).  
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Dan 13 Moj prvi poljub  
 

Mojega prvega poljuba se resnično ne spominjam - sem bila še čisto premlada. 

 

Imamo poljube in poljubčke, tako na usta, pa na „učke“, lička, nos, sredino čela, pa še kam drugam. 

Imamo poljube prijateljstva, ljubezni, sočutja, hrepenenja, veselja, očetovske, materinske, 

rojstnodnevne, božično-novoletne, ob posebnih priložnostih, ko nekomu čestitamo za dosežek, …  

 

Poljub ljubezni med dvema človekoma je velikokrat uvod v nek še bolj intimen stik med dvema 

enakovrednima partnerjema.  

 

Včasih pa je poljub tisti, tako meni veliko ljudi, ki je pravzaprav najbolj intimen akt na področju spolne 

ljubezni.  

 

Poljub ni ravno higieničen, pravijo. V ustih in na jeziku, v slini je zelo veliko bakterij, ki se ob telesnem 

stiku prenašajo iz enega telesa v drugo telo. Zato je treba (že in tudi) pri intimnejšem poljubljanju paziti 

na to, s kom in kdaj se poljubljaš.  

 

Slika Poljub (Der Kuss) Gustava Klimta (vir https://en.wikipedia.org/wiki/Gustav_Klimt z dne 13. 3. 

2018) je čudovita. Predstavlja stik med dvema različnima svetovoma, ki izhajata iz enega samega in 

ustvarjata neki nov svet, ki bo tudi del tistega, iz katerega izhajajo vsi svetovi.  

 

Stik dveh matrik, dveh programov, ki drug drugemu dajeta tisto najlepše in najboljše, kar le lahko. 

Preplet dveh različnih svetov, ki se morda niti ne zavedata, da sta del enega samega. Ob njunem stiku 

bo osnovni bazični svet, svet vseh svetov, pridobil novo energijo, nov potencial za novo življenje, za 

ustvarjanje nečesa, česar do sedaj, do tega poljuba, še ni bilo.  

 

Eden izmed dveh programov je starejši, neprimerno izkušenejši od drugega programa; ta program 

potrebuje spremembo, novo energijo, mlado kri, da bo ponovno zaživel, oživel, živel in svoje izkušnje 

in znanje širil naprej.  

 

Novi program je silovit, bliskovit, poln energije, motivacije in želje po širitvi; a je tudi zaletav, manjka 

mu izkušenj, tudi diplomacije, potrpežljivosti.  

 

Novi program predstavlja moško energijo, stari program predstavlja žensko energijo. Oba sta del 

čudovitega stvarstva narave, del enotnega, a različnega vesolja.  

 

Njuna različnost in njuna želja po združitvi odražata željo stvaritelja, da se zavemo enotnega izvora 

vsega in vseh.  

 

Kot da bi bila oba pola materializiranega stvarstva v tej naši dimenziji bivanja namenoma narejena zato 

in tako, da bi lahko neprestano hrepenela po medsebojni združitvi in vrnitvi v enost.  

 

Za skupno širitev in življenje imata programa na voljo neskončno prostora ?ta je nov, še neizoblikovan 

in čaka na njune skupne kreacije, stvaritve.  

 

Le kaj bosta čudovitega skupaj ustvarila dva, ki želita biti skupaj in skupaj soustvarjati novo srečo, 

življenje, nove vzorce življenja in vedenja?  

 

Prepričana sem, da je naokoli njiju neskončno število drobnih, hitrih, radoživih, dobronamernih energij, 

ki z veliko radovednostjo spremljajo njun ples ustvarjanja novega; energije plešejo skupaj z njima in 

jima pomagajo pri ustvarjanju in odpiranju ter utiranju novih poti ter področij življenja in delovanja, 

mišljenja in bivanja.  
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Naj jima je lepo, radostno in naj ne pozabita na svoj Izvor in skupno Izvorno poslanstvo ter na pomoč 

dobrih bitij Svetlobe; le tako bo nov Svet tako čudovit, kot so njune namere, motivacije, želje in dejanja.  

 

Verjamem v ljubezen, močno in iskreno verjamem v njo.  

 

Verjamem, da je vse, kar je, kjerkoli že je, narejeno z nekim namenom, ki ga je potrebno najti, odkriti, 

se vprašati, zakaj, kako, od kod, od kdaj. če je nekaj slabo, zlobno, je bolno. In če je nekaj bolno, se 

vprašamo, zakaj je bolno ?poskušamo odkriti razlog.  

 

Marsikaj postane drugače, ko prenehamo bolnika obsojati, poskušamo odkriti vzrok bolezni; pri tem 

moramo velikokrat spremeniti lastna prepričanja, stali?a, vrednote, način mišljenja, tudi življenja, če 

želimo bolniku pomagati.  

 

Kot sem napisala malo prej: vse ima svoj razlog, tudi zloba. Nihče ne postane bolan ?kar tako? - nekaj 

je narobe, zato je nekdo bolan; poskušajmo ugotoviti razlog, ga odpraviti in tako pomagati bolniku.  

 

Razlog bolezni je lahko v posamezniku, v ožji ali širši okolici, družbi; lahko je v zgodovini posameznika 

ali družbe, družine, nacije; velikokrat imajo telesne in duševne bolezni, različne motnje, depresija, rak, 

družinske in družbene napetosti ter trenja itd. izvor v preteklosti, a se odražajo kot takšni tu in sedaj...  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=TivpzFkd9gY (Frida - ?ven en blomma (Even A 

Flower); vir z dne 23. 3. 2018)  
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Dan 14 Moja razmišljanja o drogah in alkoholu  
 

V moji družini so po mamini in očetovi strani, vključno z njima, kadili skorajda vsi.  

 

In skorajda vsi po očetovi strani so doživeli častitljive starosti 80 let in več (oče, njegov brat in sestra).  

 

Mama je prenehala kaditi pri približno 60 letih starosti, skorajda 20 let je od takrat, kar je bilo zanjo, ki 

je pokadila 40 ali več cigaret dnevno, zelo velik uspeh.  

 

Ko sem bila majhna, sem bila na cigaretni dim alergična; a sem v zadnjem letniku gimnazije vseeno 

občasno pričela kaditi.  

 

Na fakulteti sem pričela resno kaditi in prenehala z nastopom službe, nato pa prižgala ?za hec? cigareto 

na sestrini maturi, bratu pokadila skorajda cel zavojček cigaret in skorajda brez prenehanja kadim do 

sedaj. Cigarete. 

 

Vmes sem šla na enotedenske počitnice v Dubrovnik in od prihoda na letališče za odhod do prihoda 

nazaj domov nisem kadila in sem se počutila prav dobro.  

 

Leta 2016 ponovno nisem kadila devet dni; nato sem si kupila majhno vodno stekleno pipo in kadila to 

pipo s ščepcem tobaka - če sem prej potrebovala 3 zavojčke tobaka na teden in si zvijala cigarete brez 

filtra, sem s pipo potrebovala en zavojček tobaka na 3 tedne ?torej sem kadila precej manj.  

 

A nato je pipa padla na tla in se zdrobila... In sedaj je skoraj tako kot je bilo včasih...  

 

Glede alkohola je tako, da ga smatram za veliko nevarnejšo drogo, kot je tobak.  

 

Alkohol smo otroci lahko poskusili vino, z jezičkom, od majhnega in nihče ni postal velik ali prevelik 

uživalec alkohola. Vsi brez težav živimo bolj ali manj brez alkohola in se počutimo zelo dobro.  

 

V družini smo skorajda vsi osebe s prenizkim krvnim pritiskom, zato kavo smatramo za zdravilo.  

 

Kavo sedaj pijem precej manj, kot sem jo včasih.  

 

Po 50. letu starosti sem poskusila kaditi še nekaj drugega kot tobak ?prej si nisem upala, sem se bala, da 

bom postala odvisna. To drugo rastlino smatram za veliko zdravilo, a lahko mirno živim in funkcioniram 

brez nje. 

 

Tudi tobak smatram za zdravilno rastlino - kot zdravilo se uživa predvsem tako, da se ga vpihne v 

nosnice (vir https://shamanicsnuff.com/what-is-snuff-rape/ z dne 14. 3. 2018) - uravnoteža levo in desno 

možgansko polovico in je posebej primerno za tiste, ki „preveč mislijo“ in misli ne znajo odmisliti, torej 

so preveč v umskem telesu, premalo v čustvenem.  

 

Zdravitelji starodavnih ljudstev tobak kuhajo in nato v majhnih količinah pijejo, da jim duh/spirit rastline 

pomaga pri odkrivanju drugih svetih rastlin in načinov zdravljenja bolnikov (vir: Jeremy Narby: The 

Cosmic Serpent. Phoenix, 1998).  

 

Pravijo, da je pri uživanju „rastlin moči“ zelo pomembno, s kakšnim namenom se jih odločimo 

konzumirati.  

 

Če se odločimo, da se bomo “zadeli”, zadeva verjetno tako tudi funkcionira in je celotna izkušnja zelo 

žalostna tako za nas kot za duhca/spirita rastline (vir http://www.sensa.si/duhovnost/zavest-v-rastlinah/ 

z dne 18. 3. 2018).  
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Če pa se odločimo za odkrivanje samih sebe, Izvora, novih poti in zmožnosti, potem je zadeva verjetno 

drugačna in lahko zelo koristna ter zdravilna izkušnja tako za nas kot za duhca/spirita rastline.  

 

Zelo pa je tudi pomemben tudi človeški Učitelj/Zdravitelj, ki nas vodi pri Izkušnji.  

 

Sicer sem globoko prepričana, da za vsako bolezen raste rož'ca in da je vse, kar je za nas dobro, 

enakomerno razporejeno po vsej Zemlji v takšni ali drugačni obliki ter tako po volji Stvarnika/Izvora 

vsem dostopno.  

 

Izkušenj s kemičnimi drogami definitivno nimam. Mislim, da jih tudi ostali družinski člani nimajo in si 

močno želim, da tako tudi ostane.  

 

Kako preprečiti zlorabe vseh vrst v zvezi z drogami in podobnim? Drugega, kot že majhnemu otroku 

povedati resnico o njih, ga voditi z besedami in z zgledom, se verjetno ne da storiti  

 

?otrok naj staršem zaupa, to je zelo pomembno.  

 

Starši pa naj zaupajo otroku, tudi to je zelo pomembno. In težko.  

 

Menim, da je dobro prositi duhovne vodnike, naj vodijo otroka/mladostnika skozi obdobje odraščanja 

in preizkušenj ter skušnjav ter različnih pasti in morebitnih podtikanj s strani ostalih.  

 

Težko je odraščati, težko pa je biti tudi mama ali oče v tem našem času in prostoru; medsebojno zaupanje 

je zelo pomembno, tudi v nevidni svet, ki nam rade volje pomaga, če ga prosimo.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=gCqfhlFoDLY (ABBA - Hole In Your Soul; vir z dne 18. 

3. 2018)  
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Dan 15 Moj prvi zmenek  
 

Moj prvi zmenek se je (ni) dogodil v srednješolskem obdobju. 

 

S fantom mojih let sem se dogovorila za skupen obisk kulturne predstave, a se je gospodič ustrašil in se 

ni pojavil. 

 

Jaz sem si pogumno vrgla “žalitev čez ramo” in si predstavo, mislim, da je bila v Cankarjevem domu 

(ali pa morda v Operi?), ogledala sama (ne spominjam se več, za katero predstavo je šlo).  

 

Za nesojeni zmenek dobro vem, kdo je bil; kasneje se je poročil in ima, seveda, otroke, in se ukvarja s 

politiko in gospodarstvom; je celo dokaj znana osebnost.  

 

Verjetno se me čisto nič ne spominja.  

 

Pa si glede zmenkov oglejmo še nekaj dogodivščin:  

 

Zadnji zmenek sem imela v Tivoliju, gospod in jaz sva se našla preko spleta. Prišla sem s svojim 

kužetom, Dannyjem. Ta se je edinokrat v svojem življenju (1. maja 2018 bo star 7 let) delal, da človeka 

na drugi strani mize enostavno ni; zanj ga ni bilo, ni ga ne povohal, ne nalajal, ne zacvilil, čisto nič 

(ponavadi si želi človeka malo ogledati, malo ga poskače, malo pogleda s svojimi učki globoko v 

njegove, takrat nič od tega). 

 

In gospod na drugi strani mize se je enako delal, kot da Dannyja ni bilo.  

 

Ta je potem zaradi obupa in dolgočasja prežrl svoj povodec in potem naju je gospod malo pospremil in 

nato sva odšla vsak na svoj konec in to je bilo to.  

 

Mislim, da sem mu bila čisto simpatična, a malce zagonetna neznanka...  

 

In nekaj let nazaj sem bila v Kranjski gori, je prišel na obisk gospod, ki ga že dolgo poznam in mi 

predlagal, da bi prespal pri meni - imela sem sobo, v kateri je bil poleg velike postelje še kavč, torej je 

bila za 3 osebe -, saj bi tako privarčeval nekaj denarja...  

 

Ker sem vedela, da z denarjem ni ravno na tesnem, sem mu predlagala, da najame svojo sobo, saj hotel 

ni bil poln.  

 

Verjetno je bil malce presenečen, ker zadeve nisem čisto dobro razumela, a OK...  

 

Potem sva se malo sprehodila po Kranjski gori in se lepo pogovarjala, tudi malce intimnejše zadeve in 

potem sem odšla v svoj hotel.  

 

In ko sem hodila sama nazaj, sem videla, da je šel čez cesto in na drugi strani ga je čakalo nekaj gospa, 

njegovih prijateljic, ki so mu ob njegovi “čvrsti drži” iskreno čestitale.  

 

Še danes ne vem zakaj, ampak OK.  

 

In še prej sem šla nekoč, tudi v Kranjsko goro, na nek zelo zanimiv seminar. In tudi takrat je prišel tja 

taisti gospod, ki ga poznam že dolgo časa. Ponoči zelo slabo vidim. Po večerji s soseminarkami smo 

odšle iz gostilne nazaj proti hotelu. In me je kolegica iz seminarja opozorila, da nekdo nasproti, v gostilni 

čez cesto, kjer je sedel v družbi več moških, kliče moje ime in krili z rokami; da je „zelo jezen“, so 

povedale kolegice.  
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Ker sem bila zelo utrujena, sem ga pozdravila in mu odgovorila, da grem kar spat, ker “sem zelo 

utrujena”.  

 

In sem odšla. In je bil resnično zelo jezen, jaz pa zelo “zmatrana”.  

 

In nekoč sem si želela po telefonu organizirati zmenek, pa je fant na drugi strani rekel, da ga “ni doma“.  

 

In to je bilo to.  

 

In potem je bilo le pismo, nikakršen zmenek: nekdo mi je napisal pismo, lepo pismo, ko še nisem bila 

stara 15 let; nek delavec, ki je pomagal prenavljati zgradbo v bližini naše hiše... Tega pisma se še danes 

spominjam, a ko sem ga prejela, sem ga pokazala mami in ji rekla, kako mi lahko nekdo napiše takšno 

pismo, ko sem še čisto premlada za “takšne stvari”...  

 

To je življenje, “C'est la vie.”, bi rekli Francozi (pravi Google Translate).  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=iJ90ZqH0PWI (Abba - The Name Of The Game; vir z 

dne 15. 3. 2018)  
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Dan 16 Deset stvari, ki me spravijo v smeh  
 

1. Dobra komedija.  

 

2. Moj kuža, ko “dela kozlarije”, na primer hodi po dveh tačkah.  

 

3. Ribe, ko me gledajo in me vabijo, naj zaplešem z njimi in se smejim.  

 

4. Ptički, ki žvrgolijo in govorijo “po človeško”.  

 

5. Sonček, ko sije in sije in sije...  

 

6. Ko se nekomu zlobnemu kaj hudega zgodi, mi (še vedno) povzroči privoščljiv smeh - ?vsaj 

malo privoščljiv je in malo kiselkast.  

 

7. Ko se nekomu dobremu kaj dobrega zgodi, mi povzroči zelo vesel in radosten smeh. Pa 

pomislim na to, da se mora dobro vsekakor vedno izplačati.  

 

8. Ko se imamo v družbi fajn in kdo pripoveduje smešnice, vice.  

 

9. Ko vložim določen trud, napor in dosežem cilj, se mi kar smeji.  

 

10. Ko plešem sama v sobi in sem na začetku malce otožna, žalostna, na koncu pa se pričnem malce 

smehljati, pričnem delati “kozlarije” tudi jaz in se nato sama sebi zelo odkritosrčno nasmejim.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=Ku-TZt3H7jw (Abba - Why Did It Have To Be Me; vir 

z dne 23. 3. 2018) 
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Dan 17 Moj največji strah in moje največje sanje  
 

Moj strah, največji, so na fizičnem nivoju gliste, deževniki in kače; kot sem napisala že enkrat prej v 

tem Izzivu, je strah sedaj postal strahec, obstaja, a ne predstavlja več gromozanske težave.  

 

O strahu na psihičnem nivoju pravzaprav ne želim razglabljati preveč, saj ga tako lahko potenciram in 

uresničim. Zato bom raje pisala o strahovih in sanjah skupaj, izhajala pa bom iz sedanjega trenutka ...  

 

Na individualni ravni si aktivno prizadevam ohraniti in izboljševati fizične in umske sposobnosti. Želim 

biti “fit” in biti v “flow-u”.  

 

To pomeni, da sem harmonična, uravnotežena oseba, ki kljub življenjskemu nihanju levo-desno, zgoraj-

spodaj, nekako ohranjam in izboljšujem svojo osebnostno celovitost, ustvarjalnost, življenjsko silo, 

vedoželjnost, stik z okoljem, naravo, ljudmi, trenutkom, v katerem živim, z vsemi možnostmi, ki jih 

ponuja današnji čas.  

 

Želim si biti aktivnejša, zato sem leta 2017 opravila vozniški izpit - da bi lahko kdaj kam odšla, jaz in 

moj kuža Danny.  

 

Na mestni avtobus v Ljubljani je namreč psom dovoljen vstop (imeti morajo nagobčnik), razen v 

časovnih konicah. A na primestne in medmestne avtobuse pes ne sme.  

 

Na vlak gre lahko, a vlak pripelje le do železniške postaje... Že pot iz Ljubljane v Kranj lahko z javnim 

prevoznim sredstvom postane pravo potovanje.  

 

Poleg tega vozijo sredstva javnega potniškega prometa pri nas zelo neredno in velikokrat zelo dolgo; če 

traja pot do Pirana z avtomobilom 1 uro in pol, traja z vlakom pot do Kopra 2 uri in pol, potem je 

potrebno priti še do Pirana...  

 

Trajektne povezave Reka-Split-Dubrovnik ni več, tako da do morja le s težavo prideš s psom, saj veliko 

trajektov ustavi izven naselij (morda pride v poštev hidrogliser Reka-Mali Lošinj, na primer, a moraš 

rezervirati boks za psa, imajo pa enega ali dva in v času poletnih počitnic sta, kot so mi povedali, skoraj 

vedno polna...).  

 

Skratka, ni prijetno in udobno potovati s kužetom, ki tudi ni dovolj majhen in lahek, da bi štel za “ročno 

prtljago” (Danny je majhen srednje velik pes, takšna je uradna oznaka, ki tehta najmanj 10,5 kg).  

 

Resnično udobno je imeti vozniški izpit, ga priporočam vsem; tudi če nimaš avtomobila, ti izpita ni 

potrebno opravljati, če nekako prideš do avtomobila ali na primer, dobiš zaposlitev v drugem kraju, ali 

se zgodi nekaj drugega, zaradi česar pač potrebuješ avto...  

 

Na družbeni ravni si želim, da bi ljudje ugotovili, spoznali, spregledali, v kolikšni meri so-smo dejansko 

sami krivi za nepravičnosti, ki smo jim priča v tem času.  

 

V drugačnem času je potrebno ravnati in misliti ter domisliti zadeve drugače, kot včasih.  

 

Samo s skupnimi močmi, s sodelovanjem, z medsebojnim spoštovanjem, lahko dosežemo napredek na 

katerikoli ravni in na kateremkoli področju. Ne delitev na dva pola, ampak sodelovanje, kooperiranje 

nam lahko pomaga pri življenju, nas dvigne iz životarjenja. Konkretne rešitve, ki upoštevajo vse 

udeležence, so nujne.  

 

In nujno je, da se tega zavemo kot posamezniki, in da to pričnemo udejanjati v praksi - na primer tako, 

da prenehamo pljuvati po drugih, jih obirati, zaničevalno govoriti o nekom ali o neki skupini ljudi itd.  
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Zadeve si je potrebno ogledati iz več (vseh ?) različnih možnih kotov...  

 

Želim si aktivno prispevati k dobrodejnim spremembam v naši družbi.  

 

Želim delati, tudi za-sijati, tudi biti spoštovana zaradi doprinosa k nekemu skupnemu cilju.  

 

Želim imeti svoj krog, ki bi mu pripadala, ljudi, s katerimi bi se smejala in tudi lahko “zbadala”...  

 

Želim si, da bi se tako v poklicnem življenju kot na intimnem nivoju nekatere stvari uredile in bi lahko 

mirno gledala v prihodnost ob zavedanja možnosti minljivosti trenutnega stanja.  

 

Motijo me namreč podtikanja, neresnice, laži, nepravičnost, tudi človeška neumnost, nesposobnost 

videti izven ograje, katero si pomeznik pravzaprav postavi sam (pri 40, 50 letih je namreč, tako menim, 

nepravično govoriti o tem, da je nekdo drug kriv, ker si bil zaveden ali kaj podobnega; pri teh letih si 

kriv sam, lahko pa je nekdo drug povzročil, da tako dolgo časa nisi bil sposoben spregledati nekaterih 

dejstev - ?vsi smo namreč ljudje in nihče ne želi imeti težav, trpeti ali sam ali njegovi najdražji).  

 

Želim si, da bi živela skladno s svojim odločitvami, Usodo, z namenom, s katerim sem se utelesila v 

tem življenju.  

 

To pomeni zame, biti v “flow-u” - menim, da je to največji blagoslov za vsakega posameznika - takrat 

si tisto, kar si, počneš tisto, za kar si poslan, kar si se odločil, si usklajen s Časom.  

 

Življenje je dobro, ko si v flow-u, še tvoje želje, sanje, načrti so usklajeni in te peljejo tja, kamor naj bi 

pač prišel... Super.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=-crgQGdpZR0 (Abba - Take A Chance On Me; vir z dne 

17. 3. 2018)  
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Dan 18 Nekaj dejstev o mojem najboljšem prijatelju  
 

Danes bom pisala o zadevah, za katere so mi povedali prijatelji, da želijo, da pišem o njih.  

 

Ko se otrok rodi, je v stiku z Izvorom. Počasi v toku življenja izgublja ta stik. A to ni nujno - k temu 

lahko pripomorejo starši, on sam in njegova želja, motivacija, pa tudi širša okolica, družba.  

 

Kaj storiti, da otrokom tega sveta in časa ne bi bilo potrebno izgubiti stika s samim seboj in tako tudi z 

Izvorom, premišljujem že dolgo.  

 

Ni le dovolj otroka vzgajati z ljubeznijo in razumevanjem, mu nuditi ugodne okoliščine za razvoj v 

otroštvu.  

 

Zdi se, kot da smo ljudje “zahodnega sveta” vsaj formalno zaščiteni pred negativnimi vplivi do približno 

15. leta starosti. Nato se zaščita počasi izgublja in se izgubi, ko smo „vrženi“ na trg dela.  

 

Pri 20, 25 letih starosti smo smatrani za odrasle in postanemo “delovna sila”. Na nas, vsakemu 

posamezniku, je vsakodnevna borba za vsakdanji kos kruha, za dovoljšna materialna sredstva “za 

izmenjavo”, ki jih potrebujemo za življenje tu in sedaj. Če smo še tako skromni, neko količino denarja 

v veliki večini potrebujemo - le malo ljudi živi popolnoma brez denarja. To dejstvo nas postavlja v 

položaj, ko postanemo odvisni od širše družbe, od svojih prijateljev in znancev, kolegov, sorodnikov, 

morda od ljudi, s katerimi, razen borbe za obstoj, nimamo čisto nič skupnega.  

 

Pozabljamo na svoje lastne, globoko zasidrane potrebe in na razlog naše reinkarnacije.  

 

Prepričana sem, da bi univerzalni temeljni dohodek, ki bi ga prejemali vsi ljudje od rojstva do smrti, 

vsem nam omogočil dostojanstveno življenje in zadovoljitev naših osnovnih potreb.  

 

Opazujem mlade ljudi. Večini se zdi vse skupaj “brezzvezno” in mislim, da imajo pravzaprav prav.  

 

Hodijo v neko šolo in se učijo neke stvari, ki jih zelo velikokrat poučujejo ljudje, ki hodijo v službo in 

opravljajo poklic učitelja, ne da bi se zavedali svojega moralnega in psihičnega vpliva na mlade ljudi.  

 

Velikokrat starši vodijo otroke k različnim izvenšolskim dejavnostim, za katere se odločajo oni sami 

brez sodelovanja otrok; velikokrat je tako, ni pa vedno tako.  

 

Otroci se vedno manj igrajo z živimi stvarmi, z materialom - te igre so nadomestile računalniške igre, 

kar sicer ni nujno slabo.  

 

Namesto da bi s starši tudi v času osnovne šole (ne le v predšolski dobi) hodili na sprehode s kužeti, se 

otroci razgibavajo na urah košarke, plavanja in podobnega.  

 

Le težko pa se najdejo možnosti, kjer bi se otroci le razgibavali - kar se tiče športa, je skoraj vedno 

posredi tekmovanje, torej ne užitek gibanja, ki je po celodnevnem sedenju nujno, ampak čisto resno 

delo.  

 

V šoli vedno manj prepevajo pesmi in imajo silno malo (ali nič) stika z instrumenti - učijo se not in 

različnih vsebin, ki so zadeva glasbenih šol; prav tako zelo redko poslušajo glasbo, Mozarta, Chopina 

in podobno, ampak se, kot sem že napisala, učijo glasbene teorije.  

 

Pri likovni vzgoji je enako. 
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Pri pouku slovenskega jezika se prav tako učijo teorije, ne le slovnice; spisov ne pišejo zato, da bi znali 

kaj pametnega in ustvarjalnega napisati, ampak zato, da bodo dobili čimveč točk in v srednji šoli čim 

lažje opravili maturo.  

 

Spisi v gimnaziji niso več spisi, ampak eseji, ki so nekaj, do česar je potrebno imeti strahospoštovanje.  

 

Knjig ne berejo iz užitka in zanimanja, ampak zato, da bodo dovolj obvladali vsebine, ki bodo del 

mature.  

 

Na višje in visoke šole se vpisujejo, ker je to normalno, če pač zaključiš neko srednjo šolo - vsebine 

sploh niso pomembne, pomemben je vpis; morda je vsebina pomembna, če lahko pričakujejo zaposlitev 

po zaključku in če jih ta vsebina zanima in so zanjo talentirani, kar pa ne velja za vse mlade ljudi enako 

(študirati strojništvo in še marsikaj drugega je kar težko opravilo, če imaš težave z matematiko, na 

primer; in potrebno je veliko truda in je kar neprijetno, če te strojništvo ne zanima ...).  

 

In potem, po diplomi, takšni ali drugačni, če imajo veliko srečo, dobijo neko zaposlitev, ki je skladna z 

njihovo izobrazbo in zanimanjem. (In zadanejo “terno” - a prepričana sem, da je takšnih silno malo.) 

 

Še večja sreča je, če pridejo v kolektiv, kjer so dobrodošli in imajo sodelavce, ki so pripravljeni z njimi 

deliti znanje, jih podpirajo pri delu in pri nadaljevanju izobraževanja.  

 

Potem si lahko pričnejo ustvarjati svoje življenje, samsko ali skupaj z nekom, načrtujejo otroke in svojo 

prihodnost.  

 

Medsebojno zaupanje staršev in otrok je nujnost - oboje varuje pred stresom odraščanja in pred 

morebitnimi ekscesi v življenju.  

 

Vsi namreč rastemo, se razvijamo. Ne le otroci, tudi odrasli imamo pravico in dolžnost do rasti in razvoja 

- včasih to pomeni, da zamenjamo svojo življenjsko pot, zamenjamo partnerja, si ustvarimo drugo 

družino, pridobimo drugo izobrazbo, se odločimo za zaposlitev v drugem kraju ali državi.  

 

Dobro je, da se zavedamo, da otroci razumejo veliko, precej več, kot si misli večina odraslih. In če se 

zavedamo njihove pameti, razumevanja, njihovih zmožnosti in želja, če vsaj v obrisih slutimo 

prihodnost, v kateri bodo živeli, jim moramo nuditi tudi možnosti za čim enostavnejši razvoj in dobro, 

uspešno ter učinkovito življenje tudi v odraslosti.  

 

Šolski sistem bi sigurno moral upoštevati možnosti izobraževanja na daljavo, preko spleta, vsaj delno, 

na primer polovično, vključil pa bi, na primer, zaradi potreb socializacije in podobnega, srečanja v 

šolskih prostorih, kjer bi potekal del učenja in medsebojna izmenjava mnenj in opravljenega dela ter 

obrazložitev težjih vsebin.  

 

Učbeniki in podobno bi morali biti dostopni v e-obliki.  

 

Tako bi bila šola veliko sodobnejša in prilagojena mladim in temu času, v katerem sedaj živimo. 

Prepričana sem, da bi bili mladi v večini za, proti bi bilo veliko učiteljev in staršev...  

 

Upam, da moje današnje razglabljanje ni preveč moreče.  

 

Veliko vsebin je ostalo odprtih, a o njih (tudi) v naslednjih dneh.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=YQHsXMglC9A (Adele - Hello; vir z dne 18. 3. 2018)  
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Dan 19 Slika nekoga, ki ga ne maram preveč ter obrazložitev  
 

NEUMNOST je tista, ki je res ne maram preveč, a njene slike ne prilagam.  

 

Spodaj pa je zapis (sicer v angleščini), kako se vsaj delno lahko borimo proti temu izzivu človeštva 

(osnovni vir je knjiga Carla Sagana in Ann Druyan iz leta 1997: The Demon Haunted World: Science as 

a Candle in the Dark; spletni vir zapisa je http://users.tpg.com.au/users/tps-seti/baloney.html z dne 19. 

3. 2018):  

 

»The following are suggested as tools for testing arguments and detecting fallacious or fraudulent 

arguments:  

 

Wherever possible there must be independent confirmation of the facts. Encourage substantive debate 

on the evidence by knowledgeable proponents of all points of view. Arguments from authority carry 

little weight (in science there are no "authorities").  

 

Spin more than one hypothesis - don't simply run with the first idea that caught your fancy. Try not to 

get overly attached to a hypothesis just because it's yours.  

 

Quantify, wherever possible.  

 

If there is a chain of argument every link in the chain must work.  

 

"Occam's razor" - if there are two hypothesis that explain the data equally well choose the simpler.  

 

Ask whether the hypothesis can, at least in principle, be falsified (shown to be false by some 

unambiguous test). In other words, is isttestable? Can others duplicate the experiment and get the same 

result? Additional issues are Conduct control experiments - especially "double blind" experiments where 

the person taking measurements is not aware of the test and control subjects. Check for confounding 

factors - separate the variables.  

 

Common fallacies of logic and rhetoric  

 

Ad hominem - attacking the arguer and not the argument.  

 

Argument from "authority". Argument from adverse consequences (putting pressure on the decision 

maker by pointing out dire consequences of an "unfavourable" decision).  

 

Appeal to ignorance (absence of evidence is not evidence of absence).  

 

Special pleading (typically referring to god's will).  

 

Begging the question (assuming an answer in the way the question is phrased).  

 

Observational selection (counting the hits and forgetting the misses).  

 

Statistics of small numbers (such as drawing conclusions from inadequate sample sizes).  

 

Misunderstanding the nature of statistics (President Eisenhower expressing astonishment and alarm on 

discovering that fully half of all Americans have below average intelligence!)  

 

Inconsistency (e.g. military expenditures based on worst case scenarios but scientific projections on 

environmental dangers thriftily ignored because they are not "proved").  
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Non sequitur - "it does not follow" - the logic falls down.  

 

Post hoc, ergo propter hoc - "it happened after so it was caused by" - confusion of cause and effect.  

 

Meaningless question ("what happens when an irresistible force meets an immovable object?).  

 

Excluded middle - considering only the two extremes in a range of possibilities (making the "other side" 

look worse than it really is).  

 

Short-term v. long-term - a subset of excluded middle ("why pursue fundamental science when we have 

so huge a budget deficit?").  

 

Slippery slope - a subset of excluded middle - unwarranted extrapolation of the effects (give an inch and 

they will take a mile).  

 

Confusion of correlation and causation.  

 

Straw man - caricaturing (or stereotyping) a position to make it easier to attack..  

 

Suppressed evidence or half-truths. Weasel words - for example, use of euphemisms for war such as 

"police action" to get around limitations on Presidential powers. "An important art of politicians is to 

find new names for institutions which under old names have become odious to the public".  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=xkbbJIh_BG4 (Hathor Love Vibration; vir z dne 18. 3. 

2018)  
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Dan 20 Nekaj o moji srednji šoli  
 

Vpisala sem se na Pedagoško gimnazijo, preživela poskusno uvajanje usmerjenega izobraževanja s 

kurznim sistemom (pomeni, da smo imeli, na primer, en semester fiziko in naslednji semester namesto 

nje kemijo itd.), ki mi je, edini v razredu, odgovarjal, in maturirala na Srednji pedagoški šoli (isti 

ustanovi z drugim imenom).  

 

V prvem letniku sem imela popravni izpit iz matematike, ki sem ga uspešno opravila, v drugem letniku 

pa sem imela dva popravna izpita, iz matematike in fizike, ki ju nisem opravljala in sem se ponovno 

vpisala v 2. razred.  

 

Od takrat dalje večjih težav z učenjem nisem imela.  

 

Nekaj učiteljev se je zamenjalo, med drugim tudi profesor fizike, ki me, ne vem zakaj, ni prenesel (fizike 

nisem znala, ampak on me dejansko ni maral - lahko vprašate mojo mamo). Bil je eden redkih učiteljev, 

ki je bil, zelo enostavno povedano, zanič učitelj.  

 

Zamenjala sem tudi učiteljico kemije, dobila najstrožjo učiteljico na svetu, ki pa je sredi leta odšla na 

porodniško in razred sem zaključila pri drugi profesorici, njeni zelo dobri prijateljici.  

 

Huda učiteljica kemije je po moji maturi kmalu doživela grozno izkušnjo – v prometni nesreči je umrl 

njen prvi sin; posvetila se je proučevanju astrologije in vnesla v izobraževanje in poučevanje kemije 

nove alternativne prvine, za katere je prejela tudi nekaj uglednih mednarodnih nagrad (pri nas ji kot 

inovativni srednješolski učiteljici niso posvetili kakšne pozorne pozornosti); umrla je za rakom, stara 

približno 45 let; bila je odlična gospa.  

 

Sicer se z radostjo spominjam profesoric angleščine (v 1. in prvič v 2. razredu) in zgodovine (skozi 

celotno dobo srednje šole), pa tudi slovenščine, ki nas je, v dobi uvajanja usmerjenega izobraževanja in 

enakih učnih izhodišč pri materinščini za učence vse Jugoslavije, vzgajala v zavedne in ponosne 

Slovence.  

 

Profesor matematike je po moji maturi odšel na drugo šolo, kjer so se starši pritoževali, da je preveč 

strog...; bil je dober in pošten učitelj.  

 

Spominjam se tudi profesorice pedagogike in psihologije, ki je bila zelo stroga in v redu učiteljica.  

 

Spominjam se tudi, da v 1. in v obeh 2. razredih nismo imeli v razredu nobenega fanta, v 3. in 4. letniku, 

na družboslovno-jezikoslovni smeri, pa tri fante iz Zasavja - bili so OK fantje, eden je študiral na FSPN, 

kjer sedaj poučuje... On in še ena sošolka sta dva iz razreda, ki sta opravila doktorat znanosti. 

(Spominjam se, da je, ko sem bila rediteljica in prinašala v zbornico poln kuhalnik vročega čaja, v 

kuhalnik pljunil in se mu je zdelo prav fajn...) Sicer mi je bil fant všeč, bil je pameten in priljuden, 

zmožen razgovora o marsičem, saj je bil splošno razgledan.  

 

Spominjam se še vse kaj drugega, a o tem morda kdaj drugič, če tako nanese prilika.  

 

Na maturitetni izlet smo odšli v JZ Makedonijo, v Skopje in v Ohrid. Na maturitetni ples pa je odšel le 

del razreda, večina nas je ostala doma - tako je bilo takrat in pri nas, na naši šoli.  

 

V vseh mojih razredih je bilo veliko vozačev, moji najboljši prijateljici sta se vsak dan vozili iz Litije 

ter Grosuplja. Po zaključku šole, obe sta odšli na Pedagoško fakulteto, se naše poti niso nikoli več 

srečale...  

 

Približno 9 let po maturi je v prometni nesreči umrla naša sošolka - takrat so me povabili na skupno 

večerjo, njej v čast, a sem imela izpit in se večerje nisem mogla udeležiti.  
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Potem me na obletnice niso več vabili in niti ne vem, če s(m) jih sploh imeli.  

 

Leta 2017 pa sva z bivšo sošolko, s katero sva prijateljici na FB, skupaj organizirali srečanje maturantov 

našega razreda.  

 

Srednja šola je bila zanimiva izkušnja, ki pa je ne želim več ponoviti. Je bilo fajn, a ena srednja šola v 

življenju je čisto dovolj...  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=rT2GTXutuDU (Frida - We Are All Just Children In The 

Beginning (spremljava: Agnetha, Bjorn & Benny); vir z dne 18. 3. 2018)  
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Dan 21 O prvi ljubezni  
 

Prva ljubezen sigurno predstavlja zelo močan spomin. Za večino se konča tako, da zaljubljenca poti 

življenja nadaljujeta ločeno.  

 

A vsaka ljubezen je kot prva. Nekaj novega, nabitega z energijo, čustvi, novimi izzivi, željami, 

hrepenenji, novo motivacijo ustvarjanja, novimi možnostmi življenja in dela, vedenja, odnosov, 

spoznavanj, spoznanj, je nekaj, kar nas izpolnjuje, nam prinaša nujno potrebne energije, ki naše 

dopolnjujejo, nas delajo močne, radostne, polne življenjske sile.  

 

Tako kot je vsak dan nov dan, nov začetek, nova možnost, je tudi vsaka nova ljubezen začetek vseh 

novih odprtih priložnosti.  

 

Potrebno jo je gojiti, redno in vsak dan, da ne zamre. In se zavedati, da vsi rastemo in se razvijamo, 

spreminjamo. Včasih kdo zato odide in nekdo ostane sam. Hudo je, a pridobi nove možnosti tudi svojega 

napredka in razvoja.  

 

Znati je potrebno biti vljuden, prijazen, odločen, samozavesten, razumevajoč, skrben. In oditi, če je tako 

dobro, včasih nujno in sploh možno.  

 

In znati je potrebno pustiti nekomu njegovo pot in hoditi lastno. In pričetek te lastne hoje boli in je hudo 

in naporno in težko in grozljivo in grozno in obupno.  

 

A tudi sam hoditi svojo pot, brez drugega, ki bi ti nudil oporo, je enako hudo. Je pa boljše biti sam sam, 

kot pa osamljen z nekom drugim - to je najhujše, se mi zdi; ko se zbujaš ob nekom, ki ti je tujec in tega 

še ne vesta čisto dobro, ne ti ne on-a.  

 

Bodimo prijazni drug z drugim, obzirni, vljudni, skrbni. Iz enega Izvira izhajamo in vanj se ponovno 

vračamo. Ena družina smo, z več debli. Vse, kar je živega, živo je pa vse, karkoli in kjerkoli pač je.  

 

In trmasti tudi bodimo, ko se borimo za svoje življenje in svoja stališča, torej ko je potrebno biti trmast.  

 

Mislim, da je dobro znati in biti zmožen živeti sam. Zdravo je občasno čisto sam oditi v kino ali na obisk 

kulturne predstave, na primer. 

 

In menim, da je smisel partnerskega življenja v dvoje pravzaprav skupno “pajdaštvo” skozi življenje - 

najti nekoga, s katerim je življenje prijetnejše, zabavnejše, udobnejše, zanimivejše; najti spremljevalca 

za skupno življenjsko pot, najboljšega prijatelja, s katerim pač želimo biti skupaj in to tudi zmoremo in 

skratka “se mava skupaj fajn”. Tistega, za katerega nama je medsebojno usojeno, da si deliva skupno 

življenjsko pot, ker to pač tako je.  

 

Glede “dušnih dvojčkov” menim, da je to lahko tudi sosed, najboljša prijateljica, mama, otrok, kolega 

iz službe ali kdo drug.  

 

Dolgotrajno življenje s takšnimi tipi ljudi, s katerimi naj bi se medsebojno dopolnjevali po višjem 

božjem načrtu in doživeli višek sreče in ljubezni, pa je v realnosti dobesedno nemogoče, saj je v takšne 

odnose vpleteno preveč energije, silovitosti, ki se le stežka vplete v vsakodnevno življenje - preveč 

burno ga naredi, čustveno, eksplozivno.  

 

Preveč nečesa prinese v življenje disharmonijo, primanjkljaj na nekem drugem področju, poruši se 

ravnotežje.  
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Življenje pa je pravzaprav večno učenje doseči čimvečjo stopnjo harmonije, homeostaze, ravnovesja. 

Strast, ogenj sta nujna za dobro življenje, prav tako kot voda, les in minerali, in kot življenje tu in sedaj 

v povezavi z zavedanjem lastne in drugih duhovne biti.  

 

Nekomu primanjkuje ognja, drugemu vode - različni smo si, individualno in kot skupine, narodi.  

 

Različnost je potrebno razumeti in jo spoštovati ter ceniti - samo z medsebojnim sodelovanjem lahko 

dosežemo zastavljene cilje, takšne in drugačne, na tej ali oni ravni in dimenziji.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=w95WdpE6QAI (Agnetha F?tskog - When You Really 

Loved Someone; vir z dne 18. 3. 2018)  
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Dan 22 Čas, ki se je zdel kot konec mojega življenja  
 

No, v mojem življenju je bilo kar nekaj takšnih trenutkov. Večkrat pomislim, kako vesela in srečna ter 

blagoslovljena sem lahko, da sem vse preživela, da še živim in lahko gledam sonce, luno, zvezde, travo, 

drevesa, kamenčke, poslušam ptice, se pogovarjam z ribami, živim, kjer živim, imam čudovitega kužeta, 

službo in življenje ter pomoč dobrih (tudi očem nevidnih) bitij.  

 

Velik šok sem doživela v otroštvu, ko sva se z mamo preselili v veliko hišo v Rožno dolino ?še prej je 

umrla moja prastara mama, ki me je imela silno rada, jaz pa njo.  

 

Potem so se v treh letih zapovrstjo rodile moja mlajša sestra, moja sestrična in moja starejša nečakinja - 

in nisem bila več “tamala”.  

 

Potem sem odšla v šolo in prvič videla več kot 15 otrok naenkrat skupaj v istem prostoru ? bilo je 

obupno.  

 

Potem sem ponavljala drugi letnik srednje šole (zaradi nekaterih specifik imam že od nekdaj težave z 

vsebinami, ki vsebujejo delo s številkami, matematiko, fiziko, tudi s kemijo.  

 

V srednji šoli sem imela potem, ko sem bila drugič v 2. razredu, inštruktorja za matematiko in fiziko, ki 

sta mi pomagala, da sem, sicer prepozno, a vseeno, ugotovila, da se tudi te predmete “da naučiti”, le 

prava razlaga je potrebna (pa tudi vaja) in prišla drugič v 2. razred, ki je bil popolnoma drugačen od 

prejšnjega - neverjetna razlika med samimi dekleti.  

 

Potem sem odšla na fakulteto in ni in ni šlo - učila sem se, a si nisem čisto nič zapomnila; danes bi šla k 

pedagogu po nasvet (študirala sem pedagogiko), takrat se tega še spomnila nisem (učne težave sem sicer 

odpravila (imam neke vrste disleksijo in se moram učiti “po svoje”, ne tako kot večina ostalih ljudi); je 

pa trajalo kar nekaj časa, da sem to ugotovila in našla svojo pot.  

 

Potem sem pustila fakulteto in se zaposlila - pričelo se je odraslo obdobje mojega življenja, ki je bilo 

čisto drugačno od mojih pričakovanj.  

 

Potem je izkrvavela moja Java, ki ji je počila maternica. Ob prvem pregledu, ko se mi je zdelo, da je 

breja, so na ultrazvoku rekli, da ne nosi več kot 6 psičkov - rodila je tri, devet jih je umrlo skupaj z njo. 

Pustili so jo domov, 10 let staro psičko, ko so zapirali bolnišnico; so rekli “je psica, bo že”.  

 

Seveda ni bilo; potem je veterinarka priznala strokovno napako, a Java je bila že mrtva (od takrat hodim 

na veterinarsko kliniko v bližini doma, kjer so mi bili, tudi po telefonu, že dolgo nazaj, 20 let, pripravljeni 

priskočiti na pomoč).  

 

Potem sem preživela “psihično odstrelitev” s strani bivšega nadrejenega in tudi kolegov; sem še tu in z 

bivšim nadrejenim sva potem skupaj delala še kar dolgo, s kolegi pa še sedaj.  

 

Potem sem imela 5 minut časa, da napišem dopis za izdajo bančne garancije. In sem napačno navedla 

datum veljavnosti garancije. In smo izgubili ponudbo. (In se ne počutim krivo - imela sem premalo časa 

za pregled dokumentacije in oseba, ki sem jo prosila, če preveri dopis, tega ni storila...)  

 

Potem me je, zaradi organizacijskih sprememb, ne zaradi napake pri ponudbi, prevzela matična firma.  

 

Potem....  

 

Potem sem vmes ugotovila, da nimam partnerja. In da ne bom nikoli imela otrok.  

 

Potem …  
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V mojem življenju je bilo tudi veliko lepih trenutkov - tudi zaradi njih se lahko ustavi čas, tudi življenje, 

pravijo (Meto je v Tavčarjevem Cvetju v jeseni zadela kap od sreče...).  

 

Za vsak srečen trenutek, za vsak uspeh, sem se zelo po-trudila...  

 

Zelo vesela sem bila, ko sem leta 1994 pričela delati v majhni raziskovalno-razvojni organizaciji ? 

odkrila sem računalnike in naprednejšo tehnologijo in drugačne načine dela ter v delo vložila skoraj vso 

energijo.  

 

Zelo vesela sem bila, ko je mama kupila psičko Javo.  

 

Pa ker je bila psička Juna po treh operacijah nog (in sterilizaciji) v prvih 5 letih življenja brez operacij 

(in v glavnem brez bolečin) nadaljnjih 10 let.  

 

In zelo vesela sem bila, ko sem se opogumila in se pričela udeleževati nakamalov pri Alanu in Gai.  

 

In ko sem bila tudi pogumna in sem se odločila, da si grem h Katarini “pogledati”, kako “zgledajo 

kanaliziranja”.  

 

In ko sem bila še zmeraj pogumna in sem se udeležila nekaterih zanimivih delavnic s področja 

duhovnosti, med njimi tudi transcendentalne meditacije (na predlog kolega iz službe), pa 

Domančićevega seminarja prve stopnje (na predlog kolegice iz službe), pa potovanja v Jordanijo in v 

Mehiko (tega z Vesno Neferamis), pa ko mi je služba “v dobrih starih časih” plačala prvo stopnjo 

Nevrolingvističnega programiranja (namesto da bi prejela “veliko” božičnico, kot tisto leto večina 

ostalih sodelavcev).  

 

Pa ko sem zaključila  

− višjo strokovno šolo (na podelitvi diplome v Tartinijevem gledališču v Piranu je bila z menoj 

moja mama), pa  

− visoko strokovno šolo (teta je bila z menoj v Ljubljani na zagovoru, na podelitvi v ljubljanskem 

hotelu Lev pa sestra in svak in nečakinja), pa  

− magistrski strokovni študij (zagovor v Mariboru sem opravila sama, na podelitev diplom v Hotel 

Habakuk pa nisem šla).  

 

In leta 2017 opravljenega vozniškega izpita.  

 

Pa ko sem na prej navedenih delavnicah ter na Facebooku spoznala zelo veliko prijetnih in dobrih ljudi 

- nekaj jih/vas poznam tudi osebno.  

 

Pa ker sem imela resnično srečo z večino svojih učiteljev na neformalnih in formalnih vsebinah 

izobraževanja.  

 

In ker sem se od nekdaj rada učila in spoznavala nove vsebine, takšne in drugačne.  

 

Pa vesela sem svoje izkušnje z delom v četrtni skupnosti Rožnik (na strani bivše LDS) - sedaj vem, 

malce bolj kot prej, zakaj pri nas v politiki “nič ne štima”.  

 

In vesela sem vsak dan sproti, ko zagledam kužeta Dannyja, ki je pravzaprav Merlin, in ki me ima 

neznansko rad in si zelo želi, da bi cel svet videl, kako zelo čudovita in krasna sem, pa tudi sem zmeraj 

vesela, ko imajo moje ribe mladičke in mi jih pokažejo in so potem še one vesele, ko sem vesela jaz...  

 

In vsako spomlad sem vesela, ko se pričnejo daljši in toplejši dnevi; zime so zame vsako leto hujše, 

mraz, vlago, predvsem pa temo, zelo težko prenašam.  

 

In vesela sem tudi, ko se na svetu in pri nas dogodi kaj dobrega, presenetljivega in radostnega.  
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In upam, da se mi bo v življenju dogodilo še marsikaj lepega in zanimivega. 

 

In da bom imela možnost o tem pisati.  

 

In da bom še naprej pogumna in vsaj občasno naredila nekaj zase “nepričakovanega”.  

 

Naj mi bodo spiriti planetov Osončja in Vesolij nasploh naklonjeni.  

 

In naj najdem prostočasno aktivnost, ki me bo izpolnjevala prav toliko, kot me ukvarjanje z mojimi 

živalmi (in s samo seboj.).  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=H2Vtj7JTa0c (Agnetha F?tskog - Song Of Sorrow & Joy 

(spremljava: Frida, Bjorn & Benny); vir z dne 18. 3. 2018)  
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Dan 23 Moje največje obžalovanje  
 

Moje največje obžalovanje? Bilo jih je kar nekaj, a sem se uspešno spopadla z njimi.  

 

Otrok imam veliko, le človeških ne.  

 

Za partnerja menim, da je boljše biti sam sam, kot biti sam v dvoje.  

 

Diplomirala sem ?pri študiju sem imela možnost povezati vse dosedanje načine in vsebine študija ter 

znanje (pridobljeno sem (sem bila, sedaj v glavnem bi bila) zmožna udejanjati v vsakodnevno prakso).  

 

Vozniški izpit sem tudi opravila...  

 

Ne, v sebi ne občutim nobenih globokih in tragičnih obžalovanj.  

 

Izkoristila sem, na najboljši možni način, glede na čas in kraj ter svoj značaj, temperament in izkušnje, 

vse, kar mi je ponudilo življenje do sedaj.  

 

Imela sem veliko srečo in tudi kar precej nesreče.  

 

Spoznala sem veliko butastih in hudobnih ljudi, a tudi veliko srčno dobrih in pametnih.  

 

Želim si še naprej delati dobre stvari za največje božansko dobro vsega Živega, torej tudi same sebe.  

 

Želim ohranjati in razvijati tako telo kot um - vsa telesa, tudi tista, za katera morda niti ne vem, da jih 

sploh imam.  

 

Se razvijati in spreminjati v skladu s samo seboj in ostati v “flowu” s spremembami, ki smo jim priča 

na ostalih ravneh.  

 

Želim si biti, živeti, tudi pustiti svoj pečat v življenju, živeti prijazno, dobro, pametno, zdravo, radostno 

življenje.  

 

Želim se smejati, rada bi potovala in še veliko zanimivega doživela.  

 

Rada bi spoznala nekoga in bila vsaj občasno z nekom, ki bi me bil zmožen imeti rad takšno, kot sem, 

in ki bi mi pustil pravico in prostor do samorazvoja, premišljevanja, meditiranja in do samote, ki jo 

nujno potrebujem, da ostanem jaz jaz, a vseeno potrebujem sočloveško nežnost in razumevanje, pa tudi 

potrebo po njunem dajanju občutim.  

 

Želim umreti v spanju, v miru in brez bolečin prej, vmes ali potem - telesne bolečine ne prenašam dobro.  

 

Naj me še naprej vodijo dobri duhovi/spiriti vseh Dobrih Svetov in Dimenzij.  

 

Naj se “mam fajn”.  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=1jQF2VUghIw (Gary Barlow and Agnetha F?tskog ?I 

Should Have Followed You Home; vir z dne 23. 3. 2018)  
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Dan 24 Nekaj besed o mojem otroštvu  
 

Veliko sem že napisala v prejšnjih izzivih. Mislim, da ni kaj posebnega dodati.  

 

Ne bi bila pa še enkrat nedorasel otrok - ni ravno lahko in enostavno.  

 

Vedno sem si želela odrasti in oditi na svoje, čeprav sem imela sorodstvo zelo rada.  

 

Želela sem biti samostojna, čimbolj neodvisna. I 

 

n ker sem želela obdržati nek ustaljen status življenja in bivanja (in ga sicer tudi nadgraditi), ker sem 

bila vedoželjna, ker sem želela učiti, od kar se spominjam, je bila moja želja, da doštudiram. Predvsem 

to.  

 

Družinskega življenja si v klasični obliki nisem želela, želela pa sem si nekje očeta svojega otroka in 

otroka.  

 

Tudi kakšne posebne kariere si nisem želela delati - le živeti “po svoje”.  

 

Žal mi je, da se v otroštvu nisem učila jezikov, da nisem jedla dovolj sadja in zdrave hrane nasploh; 

zmeraj sem bila malo preokrogla (ko sem se rodila, sem bila čisto majhna in suhcena, zato so doma 

poskrbeli, da sem nadoknadila zamujeno.  

 

Žal mi je tudi, da se starši zaradi preveč službenih obveznosti (oče) in ukvarjanj s samima seboj in 

svojimi domačimi problemi, niso imeli kaj dosti časa za ukvarjanje z menoj.  

 

V Tivoliju na igrišču, ki je oddaljeno le 10 minut od doma, sem bila na primer le enkrat, pred vstopom 

v malo šolo, kjer je mama posnela fotografijo.  

 

Veliko sem se igrala s fanti, sosedi, punc za igranje je bilo le malo.  

 

Veliko sem bila tudi sama in sem se tudi igrala sama.  

 

Brati in pisati, pa številke, sem se naučila šele v 1. razredu, ko se mi je odprl nov svet - zaradi možnosti 

branja. Sama sem se naučila hitro brati in sem knjige požirala.  

 

Zmeraj sem bila veliko sama, preveč. In zmeraj sem upala, da se bo preveč samote nehalo, a se zaenkrat 

še ni. Tako pač je.  

 

Očeta med tednom nisem veliko videla - od doma je šel malo pred 8 h, nazaj se je vrnil okoli 19 h; bil 

je generalni direktor velike slovenske firme, še danes pravijo, da dober, čeprav zelo strog. Po poklicu je 

bil univ. dipl. inž.gradbeništva. Strog je bil tudi doma.  

 

S kolesom sem se lahko vozila levo 20 m od našega vhoda in desno 10 m od našega vhoda. Ob sobotah 

me je vzel v službo med 8 in 12 h, kjer je on v pisarni delal, jaz sem pa v tajništvu žigosala (tajnicam 

sem vedno zamešala vse žige) in se igrala po svoje... Ob nedeljah naju je s sestro vzel s seboj na Rožnik 

- velikokrat se nam je pridružil kakšen od njegovih kolegov. Delal je tudi na morju, na počitnicah - od 

2 do 4 ure dnevno.  

 

Imel me je rad, to vem. Še danes pravijo doma, da sem mu podobna - fizično in psihično.  

 

Potem smo ob nedeljah vsi skupaj, še starejša sestra z družino in velikokrat tudi brat z družino (vsaj 

sinom), skupaj pojedli kosilo, ki ga je skuhala moja mama.  
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Na očetovem pogrebu je bilo zelo veliko ljudi, govornik pa je bil dr. France Bučar.  

 

Mama je po poklicu univ. dipl. inž. arhitekture - svoje delo je zelo rada opravljala, narisala je večino 

stanovanjskih blokov na Viču, ki so bili narejeni v obdobju 60-80; še danes rada ustvarja različne zadeve, 

vezane tudi na svoj poklic.  

 

Ko sem bila majhna, je svoje misli po službi zaposlila s šivanjem in pletenjem - ko se je upokojila, za te 

stvari nima več časa...  

 

Z mamo sva si precej različni in sva velikokrat kot pes in mačka, pravijo, a se imava kar radi. Čeprav se 

velikokrat pretvarja, da ji gredo moje živali na živce, lepo skrbi za njih, če je to nujno in potrebno; 

Danny je sicer pri njej, ko sem v službi... Hvala ti, mami.  

 

V življenju se vsi spreminjamo in dozorevamo, rastemo - starše spoštujem in razumem. Vsakdo ima tudi 

svojo pot razvoja, svoje izkušnje iz tega in prejšnjih življenj, ki jih tako ali drugače vpletamo v svoje 

življenje v nekem trenutku in prostoru ?  

 

Ko smo se preselili v Rožno dolino, avtobus številka 14 še ni vozil - hodili smo ali peš ali na Tržaško, 

na avtobus številka 6 ali 1. Potem so uvedli 14, a takrat še ni bilo nadhoda pri Tivoliju in vlak je imel 

zmeraj najmanj 10 minut zamude, ki jo je bilo treba pri poti tja in nazaj v šolo upoštevati. V šolo sem 

hodila peš, pol ure tja in pol ure nazaj.  

 

Na pošolske aktivnosti se mi ni ljubilo hoditi še enkrat, pa tudi domačim ne. Torej sem bila doma. (Tudi 

to sem še zmeraj - veliko preveč doma, sama. Ampak tako pač je, upam pa še zmeraj, da se bo nekako 

izboljšalo, da bom imela dovolj fizične energije za več premikanja od doma.)  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=TydCFLkGr0Q (Frida & Jon Lord - The Sun Will Shine 

Again; vir z dne 23. 3. 2018)  
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Dan 25 Zapis o moji najljubši skupini vseh časov  
 

Moja najljubša skupina je ABBA (vir http://www.abbasite.com/ z dne 31. 3. 2018).  

 

Všeč so mi čisto vse njihove pesmi, najmanj Waterloo, ki jim je odprla pot.  

 

Pomagali so mi v dobi odraščanja, cenim njihov stik z realnostjo in naravo, ki ga niso izgubili.  

 

Hvala vam, Agnetha, Bjoern, Benny in Frida.  

 

Prav tako hvala tudi ostalim, ki ste me s svojimi pesmimi spominjali in opominjali, da ostanem na svoji 

življenjski poti.  

 

V zdravilno moč glasbe namreč močno verjamem (vir http://tomkenyon.com/ z dne 25. 3. 2018).  

 

Hvala tudi vsem, ki ste prebirali moje 25-dnevne zapise. In jih tako ali drugače pomagati kreirati.  

 

Srečno nam vsem.  

 

Lep pozdrav.  

Duška  

 

GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=CU5wo2lq_xg (BAO Benny Anderssons Orkester & 

Helen Sjoeholm - Du Aer Min Man; vir z dne 18. 3. 2018) ___ 
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GLASBA: https://www.youtube.com/watch?v=gQK9k42OngU (George Baker Selection - Una paloma 

blanca; vir z dne 24. 3. 2018)  
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